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I. Vragen waarop met werd geantwoord
bmnen de tijd bepaald door het reglement
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4351

Voorzitter en Minister
belast met Ruimtelijke Ordening,

de Ondergeschikte Besturen en Tewerkstelling

President et Ministre
de 1'Amenagement du Territoire,

des Pouvoirs locaux et de 1'Emploi

Vraag nr. 369 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d.
12 September 1991 (Fr.):

Onderzoeksopdrachten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 15, biz. 1638.

Question n° 369 de M. Stephane de Lobkowicz du 12 septembre
1991 (Fr.):

Missions d'etudes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 15, p. 1638

Vraag nr. 476 van de heer Dolf Cauwelier d.d. 21 mei 1992
(N.):

Stiidie- en Onderzoeksopdrachten door externe organisaties.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 23, biz. 2213.

Question n° 476 de M. Dolf Cauwelier du 21 mai 1992 (N.):

Etudes et recherches confiees a des organismes exterieurs.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 23, p. 2213.

Vraag nr. 593 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 15 februari
1993 (Fr.):

De achterstand in het aanbrengen van een nieuwe wegbe-
dekking in de Notelaarsstraat en in de Ridderschapslaan.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 29, biz. 2832.

Question n° 593 de M. Bernard Clerfayt du 15 fevrier 1993
(Fr.):

Retard dans Ie renouvellement du revetement de sol de la
rue du Noyer et de la rue de la Chevalerie.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 29, p. 2832.
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Vraag nr. 661 van de heer Michiel Vandenbussche d.d. 5 juli
1993 (N.):

Toepassing taalwetgeving in de gemeenten van het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest. - Aantal geschorste en vernietigde
benoemingen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33, biz. 3272.

Question n° 661 de M. Michiel Vandenbussche du 5 juillet
1993 (N.):

Application de la loi linguistique dans les communes de la
Region de Bruxelles-Capitale. - Nombre de nominations siis-
pendiies et annulees.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 33, p. 3272.

Vraag nr. 662 van de heer Michiel Vandenbussche d.d. 5 juli
1993 (N.):

Toepassing taalwetgeving in de gemeenten van het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest. - Pariteit afdelingschef en hoger op 31
december 1992.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33, biz. 3272.

Question n° 662 de M. Michiel Vandenbussche du 5 juillet
1993 (N.):

Application de la legislation linguistique dans les communes
de la Region de Bruxelles-Capitale. - Parite chefde division et
grades superieurs an 31 decembre 1992.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 33, p. 3272.

Vraag nr. 663 van de heer Michiel Vandenbussche d.d. 5 juli
1993 (N.):

Toepassing taalwetgeving in de gemeenten van het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest. - Gesiibsidieerde contractnelen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33, biz. 3273.

Question n° 663 de M. Michiel Vandenbussche du 5 juillet
1993 (N.):

Application de la legislation linguistique dans les communes
de la Region de Bruxelles-Capitale. - Contractuels siibvention-
nes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 33, p. 3273.

Vraag nr. 664 van de heer Michiel Vandenbussche d.d. 5 juli
1993 (N.):

Toepassing taalwetgeving in de gemeenten van het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest. - Toegang voor niet-Belgen tot betrek-
kiligen bij gemeeiitebesturen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33, biz. 3273.

Question n° 664 de M. Michiel Vandenbussche du 5 juillet
1993 (N.):

Application de la legislation linguistique dans les communes
de la Region de Bruxelles-Capitale. - Acces de non-Beiges a.
des emplois dans les administrations communales.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 33, p. 3273.

Vraag nr. 665 van de heer Michiel Vandenbussche d.d. 5 juli
1993 (N.):

Toepassing taalwetgeving in de gemeenten van het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest. - Contractuele personeelsleden voor de
integratieprojecten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33, biz. 3273.

Question n° 665 de M. Michiel Vandenbussche du 5 juillet
1993 (N.):

Application de la legislation linguistique dans les communes
de la Region de Bruxelles-Capitale. - Membres du personnel
contractuels engages dans Ie cadre de projets d'integration.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 33, p. 3273.

Vraag nr. 705 van de heer Olivier Maingain d.d. 3 november
1993 (Fr.):

Lijst van de adviescommissies en -raden opgericht bij het
departement.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 36, biz. 3583.

Question n° 705 de M. Olivier Maingain du 3 novembre 1993
(Fr.):

Liste des commissions etconseils consultatifs institues aupres
du departement.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 36, p. 3583.
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Vraag nr. 713 van de heer Andre Drouart d.d. 15 december
1993 (Fr.):

Analyse van de kosten per sector en per dienst van de gemeen-
ten uitgevoerd door het Kabinet.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 37, biz. 3642.

Question n° 713 de M. Andre Drouart du 15 decembre 1993
(Fr.):

Analyse des coutspar secteur et service des communes effec-
tuee par Ie cabinet.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 37, p. 3642.

Vraag nr. 716 van de heer Alain Adriaens d.d. 14 december
1993 (Fr.):

Gewestelijke steiin voor de aankoop van leegstaande gebou-
wen verleend aan vijf gemeenten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 37, biz. 3643.

Question n° 716 de M. Alain Adriaens du 14 decembre 1993
(Fr.):

Aides regionales a I'acquisition d'immeubles abandonnes
accordees a cinq communes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 37, p. 3643.

Vraag nr. 719 van mevr. Annick de Ville de Goyet d.d. 21
december 1993 (Fr.):

De maatregelen om de culturele functie van de Brusselse
bioscopen te belwitden.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 38, biz. 3722.

Question n° 719 de Mme Annick de Ville de Goyet du 21
decembre 1993 (Fr.):

Les mesures prises pour maintenir la f auction culturelle des
cinemas a Bruxelles.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 38, p. 3722.

Vraag nr. 723 van de heer Walter Vandenbossche d.d.
4 november 1993 (N.):

Nieuwe inkomsten 1994 "dode hand" van gebouwen van de
federate overheid.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 38, biz. 3723.

Question n° 723 de M. Walter Vandenbossche du 4 novembre
1993 (N.):

Nouvelles recettes pour 1994 - "mainmorte" de bailments
appurtenant aux autorites federates.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 38, p. 3723.

Vraag nr. 732 van de heer Philippe Smite d.d. 22 februari 1994
(Fr.):

Hiiidige werkwamheden van de adviesraad voor alle gehan-
dicapten en mogelijke subsidies van de gemeenten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3862.

Question n° 732 de M. Philippe Smits du 22 fevrier 1994 (Fr.):

Travaux en cows •du "Conseil consultatif concernant tons
les handicapes" et possibilites de subsides en provenance des
communes.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3862.

Vraag nr. 738 van de heer Andre Drouart d.d. 9 maart 1994
(Fr.):

De liuiirprijzeii van de woningen die de gemeenten toebehoren
en die vemieuwd werden ten laste van het Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3862.

Question n° 738 de M. Andre Drouart du 9 mars 1994 (Fr.):

Prix des layers dans les logements des communes renoves a
charge de la Region.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3862.
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Vraag nr. 739 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 10 maart
1994 (N.):

Toename van de vraag aan spoedadviezen aan de Raad van
State.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3863.

Question n° 739 de M. Walter Vandenbossche du 10 mars 1994
(N.):

Augmentation des demandes d'avis adressees au Conseil d'Etat
selon la procedure d'urgence.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3863.

Vraag nr. 742 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 17 maart
1994 (N.):

Aantal gehandicapten tewerkgesteld in het departement van
de Minister-Voorzitter.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3863.

Question n° 742 de M. Walter Vandenbossche du 17 mars 1994
(N.):

Nombre de handicapes employes dans Ie departement du
ministre-president.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40 p. 3863.

Vraag nr. 744 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 22 maart
1994 (N.):

Infonnatiecampagnes van het departement.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3864.

Question n° 744 de M. Walter Vandenbossche du 22 mars 1994
(N.):

Campagnes d'information du departement.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3864.

Vraag nr. 756 van mevr. Marie Nagy d.d. 30 mei 1994 (Fr.): Question n° 756 de Mme Marie Nagy du 30 mai 1994 (Fr.):

Inkomensverlies voor de Havenmaatschappij door de veran-
dering van bestemming van hetBeco-dok.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 42, biz. 4012.

Manque a gagner pour la Societe du Port entratne par Ie
changement d'affectation du Bassin Beco.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 42, p. 4012.

Vraag nr. 760 van de heer Philippe Debry d.d. 18 mei 1994
(Fr.):

Noodzaak tot het opstellen van een bijzonder bestemmings-
plan alvorens een gebied met minimumprogramma te urbani-
seren.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 42, biz. 4014.

Question n° 760 de M. Philippe Debry du 18 mai 1994 (Fr.):

Necessite d'elaborer tin PPAS ay ant d'urbaniser line ZPM.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 42, p. 4014.

Vraag nr. 763 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 26 mei
1994 (N.):

Leegstaande landbouwbedrijven. - Bewoningen door niet-
landbouwers.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 42, biz. 4015.

Question n° 763 de M. Walter Vandenbossche du 26 mai 1994
(N.):

Exploitations agricoles inoccupees - Occupation par des noii-
agriculteurs.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 42, p. 4015.

Vraag nr. 764 van de heer Andre Drouart d.d. 9juni 1994 (Fr.):

De veiligheid rond het metrostation Clemenceau.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 43, biz. 4111.

Question n° 764 de M. Andre Drouart du 9juin 1994 (Fr.):

La securite aux alentours de la station de metre Clemenceau.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 43, p. 4111.
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Vraag nr. 772 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 19 juli
1994 (Fr.):

Besteinming van de originelen van de stripverhalen uitgegeven
door het Brussels Hoofdstedelijk Gewest

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 44, biz. 4216.

Question n° 772 de M. Stephane de Lobkowicz du 19 juillet
1994 (Fr.):

Affectation des origiiiaux des bandes dessinees editees a
1'initiative de la Region de Bruxelles-Capitale.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 44, p. 4216.

Vraag nr. 775 van de heer Fransois Roelants du Vivier d.d. 12
September 1994 (Fr.):

Bezoek van de Voorzitter van hetEuropees Parlement.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 45, biz. 4295.

Question n° 775 de M. Francois Roelants du Vivier du 12
septembre 1994 (Fr.):

Visite du President du Parlement europeen.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 45, p. 4295.

Vraag nr. 782 van de heer Dolf Cauwelier d.d. 5 oktober 1994
(N.):

De activiteiten van het «Gewestelijk Begeleidingscomite Ruimte
Brussel-Europa».

Ooit werd (bij beslissing van de Executieve van 19 december
1988) een "Gewestelijk Begeleidingscomite Ruimte Brussel-Europa"
opgericht.

Officieel werd dit comite belast met "het toezicht op een
harmonieuze integratie van de gebouwen van de Europese instellingen
te Brussel, met respect voor de woonfunctie in de betrokken wijken."
Alleszins een behartenswaardige intentie !

Als adres wordt het Kabinet van de minister-voorzitter opge-
geven.

Graag vernam ik van de minister-voorzitter:

1. Wat was de oorspronkelijke samenstelling van dat begelei-
dingscomite? Voorzitter, leden.

2. Wat is de huidige samenstelling van dit begeleidingscomite?
Voorzitter, leden.

3. Een bondig relaas van de activiteiten van dit comite sedert de
aanstelling, met speciale aandacht voor de periode van de huidige
Brusselse regering.

4. Het statuut van dit comite op dit moment.

5. De wijze waarop raadsleden inzage kunnen krijgen in de docu-
menten en adviezen van dit begeleidingscomite.

Question n° 782 de M. Dolf Cauwelier du 5 octobre 1994 (N.):

Les activites du "Comite d'accompagnement regional Espace
Bruxelles-Europe".

Le 19 decembre 1988,1'Executif a decide de creer un "Comite
d'accompagnement regional Espace Bruxelles-Europe".

Officiellement, ce comite a ete charge "de veiller a une integration
harmonieuse des batiments des institutions europeennes a Bruxelles,
qui respecte la fonction d'habitat dans les quartiers concernes."
C'est la, en tout cas, une intention tres louable !

L'adresse mentionnee est celle du cabinet du ministre-president.

Je souhaiterais que le ministre-president me donne les informa-
tions suivantes:

1. Quelle etait, a 1'origine la composition de ce comite d'accom-
pagnement? (president, membres)

2. Quelle est la composition actuelle de ce comite d'accom-
pagnement? (president, membres)

3. Un releve concis des activites de ce comite depuis son installation
et plus particulierement pour la periode de I'actuel gouvernement
bruxellois.

4. Le statut actuel de ce comite.

5. La facon dont les conseillers peuvent consulter les documents et
les avis de ce comite d'accompagnement.
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Minister belast met Financien, Begroting,
OpenbaarAmbt

en Externe Betrekkingen

Vraag nr. 249 van de heer Andre Drouart d.d. 14juli 1994 (Fr.):

De subsidies aan de v.z.w. 's.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 44, biz. 4217.

Ministre des Finances, du Budget,
de la Fonction publique

et des Relations exterieures

Question n° 249 de M. Andre Drouart du 14juillet 1994 (Fr.):

Subventions mix a.s.b.1.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 44, p. 4217.

Vraag nr. 255 van mevr. Magdeleine VViIIame d.d. 14 September
1994 (Fr.):

Universitaire studies besteld door het kabinet.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 45, biz. 4296.

Question n° 255 de Mme Magdeleine Willame du 14 septembre
1994 (Fr.):

Etudes universitaires commandoes par Ie cabinet.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 45, p. 4296.

Minister belast met Huisvesting,
Leefmilieu, Natuurbehoud

en Waterbeleid

Vraag nr. 124 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 29
januari 1992 (Fr.):

Aanmoediging van het gebruik van zonneenergie in nieuwe
gebouwen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 20, biz. 1972.

Ministre du Logement, de 1'Environnement,
de la Conservation de la Nature

et de la Politique de I'Eau

Question n° 124 de M. Francois Roelants du Vivier du 29
janvier 1992 (Fr.):

Promotion de ['utilisation de I'energie solaire dans les nou-
velles constructions.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 20, p. 1972.

Vraag nr. 174 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 24
September 1992 (Fr.):

Installatie van regenwaterputten bij nieuwbouw.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25, biz. 2421.

Question n° 174 de M. Francois Roelants du Vivier du 24
septembre 1992 (Fr.):

Installation de citernes d'eau depluiepour les nouvelles con-
structions.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 25, p. 2421.

Vraag nr. 265 van de heer Alain Adriaens d.d. 21 juni 1993
(Fr.):

Aantal afbraken en constructies van wooiigebouwen in het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33, biz. 3284.

Question n° 265 de M. Alain Adriaens du 21 juin 1993 (Fr.):

Nombre de demolitions et de constructions de batiments resi-
dentiels en Region de Bruxelles-Capitale.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 33, p. 3284.
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Vraag nr. 271 van de heer Alain Adriaens d.d. 30 juni 1993
(Fr.):

De recycling van de banden in het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33, biz. 3287.

Question n° 271 de M. Alain Adriaens du 30 juin 1993 (Fr.):

Recyclage des pneus en Region de Bruxelles-Capitale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 33, p. 3287.

Vraag nr. 284 van de heer Dolf Cauwelier d.d. 21 oktober 1993
(N.):

Uitdrijvingen nit sociale woningen wegeiis niet-betaling van
de Jiiiur.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 35, biz. 3528.

Question n° 284 de M. Dolf Cauwelier du 21 octobre 1993
(N.):

Expulsion de logements sociaux en raison du non-paiement
du layer.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 35, p. 3528.

Vraag nr. 294 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 4 februari
1994(N):

Aandiiidiitg van kwetsbare zones in het kader van de Europese
nitraatrichtlijii.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 39, biz. 3813.

Question n° 294 de M. Walter Vandenbossche du 4 fevrier
1994 (N.):

Designation de zones viilnerables dans Ie cadre de la directive
europeenne concernant les nitrates.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 39, p. 3813.

Vraag nr. 302 van de heer Dolf Cauwelier d.d. 9 maart 1994
(N.):

Europese verordening inzake het milieiiauditsysteein - uitwer-
king van de bijiagen en bevoegdheid van degewesten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3871.

Question n° 302 de M. Dolf Cauwelier du 9 mars 1994 (N.):

Reglement europeen relatif an systeme d'audits environne-
mentaiix - elaboration des annexes et competence des regions.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3871.

Vraag nr. 308 van mevr. Simonne Creyf d.d. 16 maart 1994
(N.):

Overzicht van de leegstaande woningen in Sint-Lambrechts-
Woluwe en Sint-Pieters- Woluwe.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3873.

Question n° 308 de Mme Simonne Creyf du 16 mars 1994
(N.):

Relevedes logements inocciipes a Woluwe-Saint-Lambert et a
Woluwe-Saint-Pierre.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3873.

Vraag nr. 309 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 17 maart
1994 (N.):

Aantal gehandicapten tewerkgesteldin het departemenf van de
minister.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3873.

Question n° 309 de M. Walter Vandenbossche du 17 mars 1994
(N.):

Nombre de handicapes employes dans Ie departement du
ministre.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3873.
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Vraag nr. 315 van de heer Marc Cools d.d. 23 maart 1994 (Fr.):

Vrijstelling - oin sociale redenen - van de tenigbetaling van de
huisvestingspremie.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3875.

Question n° 315 de M. Marc Cools du 23 mars 1994 (Fr.):

Exemption du remboursement de la prime de logement pour
raisons sociales.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3875.

Vraag nr. 328 van de heer Philippe Debry d.d. 7 juni 1994 (Fr.):

Gevolgen van de overname, door het Gewest, van de provin-
cials bevoegdheden inzake sociale hiiisvesting

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 43, biz. 4115.

Question n° 328 de M. Philippe Debry du 7 juin 1994 (Fr.):

Reprise par la Region des competences provinciales en matiere
de logement social.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 43, p. 4115.

Vraag nr. 329 van de heer Andre Drouart d.d. 7 juni 1994 (Fr.):

Het gevolg dat wordt gegeven aan een klacht die bij het BIM
werd ingediend.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 43, biz. 4116.

Question n° 329 de M. Andre Drouart du 7 juin 1994 (Fr.):

Suivi d'une plainte adressee a 1'IBGE.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 43, p. 4116.

Vraag nr. 332 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 15 juni
1994 (N.):

Europees milieiiagentschap. Samen werkingsakkoord tussen de
gewesten en de federate regering.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 43, biz. 4117.

Question n° 332 de M. Walter Vandenbossche du 15 juin 1994
(N.):

Agence europeenne pour 1'environneineitt. Accord de coope-
ration entre les regions et Ie gouvernement federal.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 43, p. 4117.

Vraag nr. 333 van mevr. Simonne Creyf d.d. 21 juni 1994 (N.):

Afvalstoffen afkomstig van de zorgenverlening.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 43, biz. 4118.

Question n° 333 de Mme Simonne Creyf du 21 juin 1994 (N.):

Dechets hospitaliers.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 43, p. 4118.

Vraag nr. 336 van mevr. Marie Nagy d.d. 18 juli 1994 (Fr.):

De •woonplaats van de leden van de adviescommissies.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 44, biz. 4221.

Question n° 336 de Mme Marie Nagy du 18 juillet 1994 (Fr.):

Lieu de domiciliation des membres des commissions consul-
tatives.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 44, p. 4221.

Vraag nr. 337 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 9
augustus 1994 (Fr.):

Door de Europese Unie gefinancierde projecten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 44, biz. 4221.

Question n° 337 de M. Francois Roelants du Vivier du 9 aout
1994 (Fr.):

Projets finances par I'Union europeeiine.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 44, p. 4221.
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Vraag nr. 338 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 2
September 1994 (Fr.):

Vernietigiitg van de kraaien in het Zonienwoud.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 45, biz. 4299.

Question n° 338 de M. Stephane de Lobkowicz du 2 septembre
1994 (Fr.):

Destruction des corneilles en Foretde Soignes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 45, p. 4299.

Vraag nr. 339 van mevr. Marie Nagy d.d. 2 September 1994
(Fr.):

Samenwerkingsovereenkomst inzake het toezicht op emissies
in de lucht en op de strukturering van de gegevens, tussen het
Hoofdstedelijk, Vlaams en Waals Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 45, biz. 4299.

Question n° 339 de Mme Marie Nagy du 2 septembre 1994
(Fr.):

Accord de cooperation entre la Region bruxelloise, flamande
et wallonne en matiere de surveillance des emissions atmos-
pheriqiies et de structuration des donnees.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 45, p. 4299.

Vraag nr. 340 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 5 September
1994 (Fr.):

Sanering van het Carcoketerrein en zijn niemve bestemming.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 45, biz. 4300.

Question n° 340 de Mme Evelyne Huytebroeck du 5 septembre
1994 (Fr.):

L 'assainissement du site de Carcoke et sa reaffectation.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 45, p. 4300.

Vraag nr. 341 van mevr. Magdeleine Willame d.d. 14 September
1994 (Fr.):

Universitaire studies bestelddoor hetkabinet.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 45, biz. 4300.

Question n° 341 de Mme Magdeleine Willame du 14 septembre
1994 (Fr.):

Etudes universitaires commandoes par Ie cabinet.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 45, p. 4300.

Vraag nr. 342 van mevrouw Marie Nagy d.d. 5 oktober 1994
(Fr.):

De working van het Milieucollege.

In het nummer van 2.9.1994 van het tijdschrift "Environnement
et Gestion" kan men in verband met het onlangs door de Regering
gei'nstalleerde Milieucollege lezen dat er wordt gehoopt dat er niet
te veel een beroep op dit college zai worden gedaan daar de admi-
nistratieve dienst die het college moet bijstaan uit niet meer dan drie
personen bestaat, onder wie slechts een wetenschappelijk mede-
werkerdie exploitatievoorwaarden kan formuleren.

Kan de geachte minister deze informatie bevestigen?

Kan de minister me:

1. zeggen over weike kwalificaties de personen van deze admi-
nistratieve dienst beschikken?

2. het statuut van elk van deze personen meedelen : statutaire,
contractuele ofander ambtenaar?

3. zeggen op weike wijze de niet-statutaire ambtenaren werden
aangeworven?

Question n° 342 de Mme Marie Nagy du 5 octobre 1994 (Fr.):

Le fonctionnement du college d'environnement.

Dans le numero dat6 du 02/09/94 de la revue Environnement et
Gestion, on peut lire le commentaire suivant & propos du college
d'environnement recemment installe par le Gouvernement: "il faut,
par ailleurs, esperer que les recours ne soient pas trop nombreux
dans la mesure oil la cellule administrative chargee d'assister le
college ne comprend pas plus de trois personnes, dont un seui
scientifique capable de formuler des conditions d'exploiter".

L'honorable ministre peut-il confirmer cette information?

Peut-il me dire:

1. la qualification de chacune des personnes qui composent cette
cellule administrative?

2. le statut de chacune de ces personnes: agent statutaire, contractuel
ou autre?

3. pour les agents non statutaires, quel a ete le mode de recrutement?
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Minister belast met Economic
Vraag nr. 155 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 21

februaril994(Fr.):

Hulpregeling voor de bevordering van hef gebruik van her-
nieuwbare energieen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3876.

Ministre de 1'Economie
Question n° 155 de M. Francois Roelants du Vivier du 21 fe-

vrier 1994 (Fr.):

Regime d'aides favorisant I'utilisation d'energies rcnoiivela-
bles.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3876.

Vraag nr. 157 van de heer Paul Galand d.d. 19 januari 1994
(Fr.):

ProjektAuditforum -De vermindering van de admiiiistratieve
formaliteiten voor de zeifstandigen en de KMO's.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 38, biz. 3727.

Question n° 157 de M. Paul Galand du 19janvier 1994 (Fr.):

Projet Auditforum - Diminution des formalites adininistra-
tives pour les independants et les PME.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 38, p. 3727.

Vraag nr. 170 van de heer Paul Galand d.d. 26 mai 1994 (Fr.): Question n° 170 de M. Paul Galand du 26 mai 1994 (Fr.):

De gevolgen voor de ondernemiiigen van het Gewest van het
satellietprogramma SPOT 4.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 43, biz. 4119.

Les retombees pour les entreprises de la Region du programme
satellite SPOT 4.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 43, p. 4119.

Vraag nr. 173 van de heer Andre Drouart d.d. 14juli 1994 (Fr.):

De subsidies aan de v.z-w. 's.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 44, biz. 4223.

Question n° 173 de M. Andre Drouart du 14juillet 1994 (Fr.):

Subventions aux a-s.b.l.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 44, p. 4223.

Vraag nr. 174 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 29
augustus 1994 (Fr.):

N.v. Isy Brachot in liquidatie.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 44, biz. 4223.

Question n° 174 de M. Francois Roelants du Vivier du 29
juillet 1994 (Fr.):

Liquidation de la s.a. Isy Brachot.

La question a et6 publiee dans Ie Bulletin n° 44, p. 4223.

Vraag nr. 175 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 9
augustus 1994 (Fr.):

Doorde Europese Unie gefinancierde projecten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 44, biz. 4223.

Question n° 175 de M. Francois Roelants du Vivier du 9 aoiit
1994 (Fr.):

Projefs finances par I'Union europeenne.

La question a et6 publiee dans Ie Bulletin n° 44, p, 4223,
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Vraag nr. 177 van de heer Paul Galand d.d. 5 oktober 1994
(Fr.):

Hetproject voorde bouw van een gemtegreerdagro-indiistrieel
park op het Kemiraterrein en de duurzame ontwikkeling.

Volgens de informatie die de minister-voorzitter ons betreffende
de Technopool heeft verstrekt, wordt er momenteel in de agro-
alimentaire pool van Technopool gewerkt aan een project voor de
aanleg van een gei'ntegreerd agro-industrieel park. Het moet een
compensatie zijn voor de hogere financiele en vastgoedkosten in
Brussel en moet aldus voorkomen dat ondernemingen uit deze sec-
tor het Brussels Gewest verlaten.

De verwezenlijking is in handen van de GOMB. Het gaat om een
belangrijk project voor de gewestelijke economie, zowel wat de
werkgelegenheid als wat het voorspelbare omzetcijfer betreft.

Weike maatregelen heeft de minister getroffen opdat dit project
zou kaderen in een beleid van duurzame ontwikkeling, ook op het
vlak van het vervoer dat bij het project komt kijken, van het rationeel
gebruik van energie, van het inspelen op de noden en van de tewerk-
stelling van de inwoners van het Gewest?

Werd er, om deze doelstelling te bereiken, met de GOMB over-
eengekomen dat er, in de mate van het mogelijke, een beroep zou
worden gedaan op de ondernemingen die voorkomen op de door de
GOMB en het BIM opgestelde lijst van de milieutechnische
bedrijven?

Question n° 177 de M. Paul Galand du 5 octobre 1994 (Fr.):

Projet de developpement d'un pare agro-industriel integre sur
Ie site de kemira et Ie developpement durable,

Suivant les informations transmises par Ie ministre. President de
Technopol, un projet de developpement d'un pare agro-industriel
integre a etc initie au sein du Pole agro-alimentaire de Technopol. II
vise h compenser les coOts financiers et immobiliers plus importants
^ Bruxelles et eviter ainsi des delocalisations d'entreprises de ce
secteur hors de la Region bruxelloise.

La realisation est prise en charge par la SDRB. II s'agit d'un
projet important pour 1'economie regionale tant par Ie nombre
d'emplois que par Ie chiffre d'affaires previsible.

Le ministre peut-il m'indiquer quelles sont les mesures prises
pour que ce projet s'inscrive dans la perspective du developpement
durable y compris dans les domaines des transports afferents au
projet, de I'utilisation rationnelle de 1'energie, de la reponse aux
besoins et emplois pour les habitants de la Region?

Pour atteindre cet objectifa-t-il ete convenu avec la SDRB que
dans toute la mesure du possible il serait fait appel aux entreprises
citees dans le repertoire realise conjointement par la SDRB et 1'IBGE
au sujet des technologies de 1'environnement?

Minister belast met Openbare Werken,
Verkeer en de Vernieuwing

van Afgedankte Bedrijfsruimten

Vraag nr. 468 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 30 maart
1994 (N.):

Toename van de vraag aan spoedadviezen aan de Raad van
State.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3878.

Ministre des Travaux publics,
des Communications et de la Renovation

des Sites d'Activites economiques desaffectes

Question n° 468 de M. Walter Vandenbossche du 30 mars 1994
(N.):

Augmentation des demandes d'avis adressees au Conseil d'Etat
selon la procedure d'lirgence.

La question a ete publiee dans le Bulletin n° 40, p. 3878.

Vraag nr. 485 van de heer Thierry de Looz-Corswarem d.d. 19
april 1994 (Fr.):

Bedrag van de honoraria betaald aan de advocaten en aan
de juridische adviesbureaus sedert 1989.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 41, biz. 3957.

Question n° 485 de M. Thierry de Looz-Corswarem du 19
avril 1994 (Fr.):

Montant des honoraires payes aux avocats et bureaux jiiridiques
depuis 1989.

La question a ete publiee dans le Bulletin n° 41, p. 3957.

545
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Vraag nr. 498 van de heer Andre Drouart d.d. 14juli 1994 (Fn):

De subsidies ami de v.z.w. 's.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 44, biz. 4225.

Question n° 498 de M. Andre Drouart du 14juillet 1994 (Fr,):

Les subventions aiix a.s.b.1.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 44, p. 4225.

Vraag nr. 501 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 9
augustus 1994 (Fr.):

Doorde Europese Unie gefinancierde projecten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 44, biz. 4226.

Question n° 501 de M. Francois Roelants du Vivier du 9 aout
1994 (Fr.)i

Projets finances par I'Union europeenne.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 44, p. 4226.

Vraag nr. 502 van de heer Bernard Guillaume d.d. 2 September
1994 (Fr.):

De bovengrondse aanleg van het Jamblinne de Meux-plein en
de verkeershinder als gevolg van hetuitschakelen van de verkeers-
Hchten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 45, biz. 4303.

Question n° 502 de M. Bernard Guillaume du 2 septembre
1994 (Fr.):

L'amenagemeiit en surface de la place de Jamblinne de Meux
et les perturbations de la circulation engendrees par I'arret des
feux de signalisation?

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 45, p. 4303.

Vraag nr. 504 van de heer Jacques Simonet d.d. 12 September
1994 (Fr.):

Afrit nr. 14 van de ring.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 45, biz. 4304.

Question n° 504 de M. Jacques Simonet du 12 septembre 1994
(Fr.):

Sortie n° 14 du ring.

La question a ere publiee dans Ie Bulletin n° 45, p. 4304.

Vraag nr. 507 van de heer Paul Galand d.d. 20 September 1994
(Fr.):

Overlegtiissen het Hoofdstedelijk en het Wools C 1 1 1 I ' l i i r iT i i
-stadte-vuil de 'ULS over de mobiliteit in Waals-Brabant.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 45, biz. 4304.

Question n° 507 de M. Paul Galand du 20 septembre 1994
(Fr.):

Concertation entre les Region bnixelloise et wallone de4iU{rB
sur la mobilite en Brabant wallon.

La question a et6 publiee dans Ie Bulletin n° 45, p. 4304.

Vraag nr. 508 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 26
September 1994 (Fr.):

Schoolabonnementen - intergewestelijke tariefbepaling.

Mijn aandacht werd onlangs gevestigd op het geval van een
inwoner van Vilvoorde wiens zoon studeert aan een Brusselse school
en twee jaarlijkse Schoolabonnementen moet betalen: een van De
Lijn (5.980 frank), een ander van de MIVB (MTB, 7.220 frank), in
totaal 13.200 frank.

Kan de minister me zeggen hoever de besprekingen over het
gemeenschappelijke tarief staan, in het bijzonder tussen de MIVB,
de TEC en De Lijn, opdat de gebruikers geen zo hoge kosten zouden
moeten betalen?

Question n° 508 de M. Francois Roelants du Vivier du 26
septembre 1994. (Fr.):

Abonnements scolaires - tarification Interregionale.

Mon attention a ete recemment attiree par Ie cas d'un habitant
de Vilvorde dont Ie fils, etudiant dans une ecole bruxelloise, doit
s'acquitter de deux abonnements sscolaires annuels, 1'un a De Lijn
(5980 FB), 1'autre a la STIB (MTB, 7220 FB), soit au total 13200
PB.

M. Ie ministre peut-il me faire savoir ou en sont les discussions
sur 1'integration tarifaire, en particulier entre Ie STIB, les TEC et De
Lijn, afin que de tels exces tarifaires soient epargnes aux usagers?
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Vraag nr. 509 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 26
September 1994 (Fr.):

Studie van de SOFRETU over het GEN - besluiten.

De SOFRETU, een Frans bureau belast met de voorbereidende
studie van het Brusselse gewestelijk expresnet, heeft een
indrukwekkende lijst opgesteld van de tekortkomingen van de NMBS
ten opzichte van haarclienteel.

Weike lessen trekt de minister uit deze vaststellingen?

Question n° 509 de M. Francois Roelants du Vivier du 26
septembre 1994 (Fr.):

Etude de la SOFRETU sur Ie PER - conclusions.

La SOFRETU, bureau francais charge de 1'etude preparatoire du
RER bruxellois, a dress6 une liste impressionnante des insuffisances
et manquements de ]a SNCB vis-a-vis de sa clientele.

Quels sont les enseignements que M. Ie ministre tire de ces
constatations?

Vraag nr. 510 van de heer Andre Drouart d.d. 27 September
1994 (Fr.):

Gemeenschappelijk tarief voor de aanvullende MTB-abon-
nementen.

Op dit tijdstip van het jaar nemen talrijke gebruikers van het
openbaar vervoer, onder meer studenten, een abonnement.

Een gebruiker die een traject moet afleggen dat over het Brusselse
en Vlaamse Gewest loopt moet nu 2 abonnementen betalen: het
eerste aan de MIVB, het tweede aan de maatschappij De Lijn.

Wat hebt u ondernomen bij uw collega van het Vlaamse Gewest
om deze tarieven op elkaar af te stemmen en te hoge kosten te
vermijden die de verbruikers zouden kunnen ontmoedigen om het
openbaar vervoer te gebruiken? Hoe verlopen de contacten met het
Waalse Gewest?

Question n° 510 de M. Andre Drouart du 27 septembre 1994
(Fr.):

L'integration tarifaire pour des abonnements MTB comple-
mentaires.

A cette epoque de 1'annee, de nombreux utilisateurs de trans-
ports en commun et notamment des etudiants acquierent un abon-
nement pour se deplacer.

Un utilisateur devant parcourir un trajet chevauchant les Regions
bruxelloise et flamande doit, a 1'heure actuelle, payer 2 abonnements:
Ie premier a la STIB, Ie second a la societe de Lijn.

Quels contacts avez-vous pris avec votre homologue a la Region
flamande pour integrer ces tarifs et eviter des exces de cout pouvant
decourager les usagers a emprunter les transports en commun? Qu'en
est-il avec la Region wallonne?

Vraag nr. 511 van de heer Paul Galand d.d. 27 September 1994
(Fr.):

De beschadiging van de wegen door overladen voertuigen.

Volgens de statistieken van de rijkswacht is het totale aantal
overladen voertuigen over heel het land tussen 1991 en 1992 met
33% toegenomen.

In het licht van de toenemende schade aan de wegen door deze
overbelasting, de kosten voor de gemeenschap, de kwestbaardere
aanleg van de stadswegen en de veiligheidsproblemen, kan de minis-
ter mij meedelen hoeveel controles van de ladingen van de vracht-
wagens in het Hoofdstedelijk Gewest tussen 1992 en 1993uitgevoerd
werden en hoeveel inbreuken er werden vastgesteld?

Is er, gelet op het feit dat de kosten voor de herstellingen van de
belangrijke wegen ten laste komen van de Gewesten, overleg gepleegd
met de federale Regering opdat de opbrengst van de opgelegde boetes
aan de Gewesten ten goede zouden komen met toepassing van het
principe dat de vervuiler betaalt, en opdat er meer efficiente ontra-
dingsmaatregelen genomen zouden worden? Weike maatregelen
hebben de minister of zijnvoorgangergenomen?

Question n° 511 de M. Paul Galand du 27 septembre 1994
(Fr.):

Degradation des routes due aux vehiciiles surcharges.

D'apres les statistiques de la gendarmerie. Ie nombre total de
vehicules surcharges avail augmente de 33% sur 1'ensemble du pays
entre 1991 et 1992.

Vu 1'aggravation des degats occasionnes aux routes par ces sur-
charges, les couts que cela entrame pour la collectivite, la configura-
tion plus fragile du reseau urbain, sans parler des problemes de
securite, Ie ministre peut-il me preciser combien il y a eu de controles
de charges de camions en Region bruxelloise en 1992 et 1993 et
combien d'ingfractions ont ete constatees?

Comme les frais de reparation des voiries importantes sont a
charge des Regions, une concertation a-t-elle eu lieu avec Ie Gou-
vernement federal pour que les sanctions appliquees entraTnent des
retombees pour les Regions, en application du principe "pollueurs
- payeurs" et pour que des mesures plus efficaces de dissuasion
soient prises? Quelles mesures lui-meme ou son predecesseur ont-
ils prises dans ce sens?
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Vraag nr. 512 van de heer Andre Drouart d.d. 5 oktober 1994
(Fr.):

Verhnring van gebouwen van de MTVB.

Ik heb in de pers vernomen dat de MIVB twee handelsruimten
verhuurde aan een priester, die deze als kapel gebruikt.

Deze persoon, wiens priesterschap door geen enkele Belgische
kerkelijke overheid is erkend, is bovendien verkiezingskandidaat op
een lijst die onverdra,agzaamheid, racisme en fascistische idealen
hoog in het vaandel heeft.

Staan de minister of zijn afgevaardigde achter het verhuren van
een dergelijke ruimte voor activiteiten die sterk op deze van een
sekte gelijken?

Question n° 512 de M. Andre Drouart du 5 octobre 1994 (Fr.):

La location de locaux de la STIB.

J'ai appris par la presse que la STIB louait 2 surfaces com-
merciales a un pretre qui a affecte ces lieux en chapelle.

Cette personne dont Ie caractere de pretre n'est pas reconnu par
une autorite religieuse beige est de plus candidat aux elections sur
une liste pr6nant 1'intolerance, Ie racisme et des ideaux fascistes.

Le ministre et son delegue soutiennent-ils une telle location avec
des activites s'apparentant assez a celles d'une secte?

Staatssecretaris
toegevoegd aan de Minister-Voorzitter

Vraag nr. 119 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 18
november 1993 (N.):

Bedrag aan erelonen betaald aan advokaten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 36, biz. 3597.

Secretaire d'Etat
adjoint au Ministre-President

Question n° 119 de M. Walter Vandenbossche du 18 novembre
1993 (N.)s

Montantdes honoraires payes a des avocats.

La question a ete publiee dans le Bulletin n° 36, p. 3597.

Vraag nr. 128 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 17 maart
1994 (N.):

Aantal gehandicapten tewerkgesteld in het departement van de
Staatsecretaris.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3882.

Question n° 128 de M. Walter Vandenbossche du 17 mars 1994
(N.):

Nombre de handicapes employes dans le departement du
secretaire d'Etat.

La question a ete publiee dans le Bulletin n° 40, p. 3882.

Vraag nr. 131 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 22 maart
1994 (N.):

Informatiecampagnes van het departement.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3883.

Question n° 131 de M. Walter Vandenbossche du 22 mars 1994
(N.):

Campagnes d'information du departement.

La question a ete publiee dans le Bulletin n° 40, p. 3883.

Vraag nr. 132 van mevr. Marie Nagy d.d. 25 maart 1994 (Fr.):

Informatie m.b.t. het beroep bij het stedebouwkundig college.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3884.

Question n° 132 de Mme Marie Nagy du 25 mars 1994 (Fr.):

Information en matiere de recours an College d'urbanisine.

La question a ete publiee dans le Bulletin n° 40, p. 3884.
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Vraag nr. 148 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 18 juli
1994 (Fr.):

Draagtassen vandegrootwarenhuizen voorhethuishoudafval.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 44, biz. 4227.

Question n° 148 de M. Stephane de Lobkowicz du 18 juillet
1994 (Fr.):

Sacs de caisse des grandes surfaces pour la collecte des dechets
menagers.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 44, p. 4227.

Vraag nr. 149 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 18 juli
1994 (Fr.):

Grootte, kwaliteit en prijs van de huisvuikakkeii.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 44, biz. 4228.

Question n° 149 de M. Stephane de Lobkowicz du 18 juillet
1994 (Fr.):

Taille, qualite et prix des sacs pour la collecte des dechets
menagers.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 44, p. 4228.

Vraag nr. 150 van de heer Marc Cools d.d. 29 juli 1994 (Fr.):

De conformiteit van de vuilniswkken voor de selectieve opha-
lingen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 44, biz. 4229.

Question n° 150 de M. Marc Cools du 29 juillet 1994 (Fr.):

Conformite des sacs poubelles pour les collectes selectives.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 44, p. 4229.

Vraag nr. 151 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 9
augustus 1994 (Fr.):

Bestemming van de originelen van de stripverhalen uitgegeven
door het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 44, biz. 4229.

Question n° 151 de M. Stephane de Lobkowicz du 9 aout 1994
(Fr.):

Affectation des originaux des ba.nd.es dessinees editees a
['initiative de la Region de Bruxelles-Capitale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 44, p. 4229.

Vraag nr. 152 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 9
augustus 1994 (Fr.):

Doorde Europese Ullie gefinancierde projecten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 44, biz. 4230.

Question n° 152 de M. Francois Roelants du Vivier du 9 aout
1994 (Fr.):

Projets finances par I'Union europeenne.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 44, p. 4230.

Vraag nr. 153 van mevr. Magdeleine Willame d.d. 14 September
1994 (Fr.):

Universitaire studies besteld door het kabinet.

Hoeveel studies zijn er per departement bij de verschillende
Belgische universiteiten besteld sinds de oprichting van het Brus-
sels Hoofdstedelijk Gewest?

Bij weike universiteiten, over weike onderwerpen en voor weike
bedragen?

Question n° 153 de Mme Magdeleine Willame du 14 septembre
1994 (Fr.):

Etudes universitaires commandoes par Ie cabinet.

Depuis 1'installation de la Region de Bruxelles-Capitale, combien
d'etudes, departement par departement, ont ete commandees a
differentes universites beiges?

A quelles universites precisement, surquels sujets etpourquels
montants?
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Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister
belast met Financien, Begroting,

OpenbaarAmbt
en Externe Betrekkingen

Vraag nr. 122 van mevr. Magdeleine Willame d.d. 14 September
1994 (Fr.):

Universitaire studies bestelddoor hetkabinet.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 45, biz. 4307.

Secretaire d'Etat adjoint an Ministre
des Finances, du Budget,
de la Fonction publique

et des Relations exterieures

Question n° 122 de Mme Magdeleine Willame du 14 septembre
1994 (Fr.):

Etudes universitaires commandoes par Ie cabinet.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 45, p. 4307.

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister
belast met Huisvesting,

Leefmilieu, Natuurbehoud
en Waterbeleid

A. Vragen gesteld aan de heer Gosuin
Vraag nr. 85 van de heer Robert Garcia d.d. 25juni 1990 (N.):

Vergunningen afgeleverd en controles uitgevoerd door het BIM.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1151.

Secretaire d'Etat adjoint au Ministre
du Logement, de 1'Environnement,
de la Conservation de la Nature

et de la Politique de 1'Eau

A. Questions posees aM. Gosuin
Question n° 85 de M. Robert Garcia du 25 juin 1990 (N.):

Automations accordees et controles effectuespar 1'IBGE.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1151.

Vraag nr. 184 van de heer Willem Draps d.d. 27juni 1991 (Fr.):

Achterstal in de behandeling van de dossiers commodo-
incommodo bijgebrekaan voldoende personeel voorde Leefmilieu-
administratie.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 15, biz. 1520.

Question n° 184 de M. Willem Draps du 27 juin 1991 (Fr.):

Retard dans Ie traitement des dossiers commodo-incommodo,
fautede personnelsuffisant a V administration de I'environnement.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 15, p. 1520.

Vraag nr. 213 van de heer Charles Huygens d.d. 25 oktober
1991 (Fr.):

Klachten overdefirma Cebelorin Ganshoren.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 18, biz. 1825.

Question n° 213 de M. Charles Huygens du 25 octobre 1991
(Fr.):

Plaintes au sujet de lafirme Cebelor a Ganshoren.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 18, p. 1825.
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II. Vragen waarop
een voorlopig antwoord verstrekt werd

II. Questions auxquelles
ime reponse provisoire a ete fournie
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(Fr.): Question posee en fran9ais - (N.): Question posee en neerlandais
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Voorzitter en Minister
belast met Ruimtelijke Ordening,

de Ondergeschikte Besturen en Tewerkstelling

Vraag nr. 241 van de beer Bernard Clerfayt d.d. 19 december
1990 (Fr.):

Simultaanvertalitig tijdens gemeenteraden.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 12, biz. 1165.

President et Ministre
de I'Amenagement du Territoire,

des Pouvoirs locaux et de 1'Emploi

Question n° 241 de M. Bernard Clerfayt du 19 decembre 1990
(Fr.):

Traduction simultanee des debats tors des conseils commu-
naiix.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 12, p. 1165.

Vraag nr. 262 van de beer Jean-Pierre Cornelissen d.d. 1 fe-
bruari 1991 (Fr.):

Vernieuwing van het stadsweefsel. - Subsidies van de Exe-
cutieve.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 12, biz. 1166.

Question n° 262 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 1" fevrier
1991 (Fr.):

Renovation du tissu urbain. - Subventions accordees par
I'Executif.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 12, p. 1166.

Vraag nr. 297 van de beer Stephane de Lobkowicz d.d. 27 maart
1991 (Fr.):

Organogram van het personeel van de afdeling informatica
in de verschillende gemeenten.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 14, biz. 1408.

Question n° 297 de M. Stephane de Lobkowicz du 27 mars
1991 (Fr.):

Organigramme du personnel charge du departement de
I'informatique dans les differentes communes.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 14, p. 1408.

Vraag nr. 388 van de beer Stephane de Lobkowicz d.d. 8 oktober
1991 (Fr.):

Vernieuwing alleenstaande gebouwen in St.-Gillis.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 18, biz. 1829.

Question n° 388 de M. Stephane de Lobkowicz du 8 octobre
1991 (Fr.):

Renovation d'immeubles isoles a St.-Gilles.

La question et la reponse provisoire ont etc publiees dans Ie
Bulletin n° 18, p. 1829.



4368 Vragen en Antwoorden - Brusselse Hoofdstedelijke Raad - 16 november 1994 (nr. 46)
Questions et Reponses - Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale - 16 novembre 1994 (n° 46)

Vraag nr. 392 van de heer Philippe Debry d.d. 15 oktober 1991
(Fr.):

De terugbetaling van de recupereerbare voorschotten inzake
stadsvernieuwing.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 18, biz. 1829.

Question n° 392 de M. Philippe Debry du 15 octobre 1991
(Fr.):

Le remboiirsement des avances reciiperables en matiere de
renovation urbaine.

LSI question et la reponse provisoire ont etc publiees dans le
Bulletin n° 18, p. 1829.

Vraag nr. 418 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 11
december 1991 (N.):

Renovatie- en saneringspremies.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 19, biz. 1904.

Question n° 418 de M. Walter Vandenbossche du 11 decembre
1991 (N.):

Primes a la renovation et a I'assainissement.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans le
Bulletin n0 19, p. 1904.

Vraag nr. 533 van de heer Andre Drouart d.d. 14 oktober 1992
(Fr.):

De gewestelijke subsidies voor de gemeenten.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 28, biz. 2723.

Question n° 533 de M. Andre Drouart du 14 octobre 1992 (Fr.):

Les subsides regionaux aux communes.

La question et la reponse provisoire ont etc publiees dans le
Bulletin n° 28, p. 2723.

Vraag nr. 628 van de heer Jacques Simonet d.d. 24 mei 1993
(Fr.):

De Europese conferentie over de lokale besturen in het nieu-
we Brusselse halfrond.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 32, biz. 3164.

Question n° 628 de M. Jacques Simonet du 24 mai 1993 (Fr.):

La conference du Parlement eiiropeen sitr les pouvoirs locaiix
dans le nouvel hemicycle bruxellois.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans le
Bulletin n° 32, p. 3164.

Vraag nr. 654 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 24 juni
1993 (N.):

GESCO's. - Tewerkstelling in Brusselse gemeentebesturen.
- Taalaanhorigheden.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 33, biz. 3297.

Question n° 654 de M. Walter Vandenbossche du 24juin 1993
(N.):

ACS employes dans les communes bruxelloises. - Role
linguistique.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans le
Bulletin n° 33, p. 3297.

Vraag nr. 749 van mevr. Marie Nagy d.d. 15 april 1994 (Fr.):

Door Schaarbeek aangevraagde stedeboiiwkundige vergun-
ning voor de bouw van een politiecommissariaat.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 41, biz. 3943.

Question n° 749 de Mme Marie Nagy du 15 avril 1994 (Fr.):

Permis d'urbanisme introduit par Schaerbeek en vue de la
construction d'un commissariat de police.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans le
Bulletinn° 41, p. 3943.
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Vraag nr. 771 van de heer Andre Drouart d.d. 14juli 1994 (Fr.):

De subsidies aan de v.z.w. 's.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 44, biz. 4235.

Question n° 771 de M. Andre Drouart du 14 juillet 1994 (Fr.):

Les subventions awe a.s.b.1.

La question et la reponse provisoire ont etc publiees dans Ie
Bulletin n° 44, p. 4235.

Vraag nr. 777 van mevr. Magdeleine Willame d.d. 14 September
1994 (Fr.):

Universitaire studies besteld door het kabinet.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletinnr.45.blz.431I.

Question n° 777 de Mme Magdeleine Willame du 14 septembre
1994 (Fr.):

Etudes universitaires commandoes par Ie cabinet.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 45, p. 4311.

Minister belast met Financien, Begroting,
OpenbaarAmbt

en Externe Betrekkingen
Vraag nr. 242 van de heer Philippe Debry d.d. 6 mei 1994 (Fr.):

Ordonnantie betreffeiide de vervreemding van onroerende
domeingoederen - Afwijking van de regel van de meestbiedende
- Inventaris van het onroerend vermogen van het Gewest.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 43, biz. 4129.

Ministre des Finances, du Budget,
de la Fonction publique

et des Relations exterieures
Question n° 242 de M. Philippe Debry du 6 mai 1994 (Fr.):

Ordonnance relative a I 'alienation d'immeubles domaniaux -
Derogation a la regle du plus of/rant - Inventaire du patrimoine
immobilier regional.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 43, p. 4129.

Vraag nr. 250 van de heer Eric Andre d.d. 19 juli 1994 (Fr.):

Ministerie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest - Vacante
betrekkingen van adjunct-secretaris-generaal, directeur-generaal
en inspecteur-generaal - Oproep tot de kandidaten.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 44, biz. 4235.

Question n° 250 de M. Eric Andre du 19 juillet 1994 (Fr.):

Ministere de la Region de Bruxelles-Capitale - Emplois vacants
de secretaire general-adjoint, dedirecteur general etd'inspecteur
general - appels aux candidatures.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 44, p. 4235.

Vraag nr. 257 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 21 oktober
1994 (N.):

Veroordelingen door het ministerie opgelopen.

Aanvullend op mijn vraag nr. 254, kan de heer minister mij
mededelen:

- het totaal bedrag wel ke het B HG heeft opgelopen ten gevolge
van vorderingen van burger, bedrijfofandere besturen?

Antwoord: Ik heb mijn administratie opdracht gegeven zo spoedig
mogelijk hierop een antwoord te fonnuleren.

Question n° 257 de M. Walter Vandenbossche du 21 octobre
1994 (N.):

Condamnations encouruespar Ie ministere.

En complement a ma question n° 254, Ie ministre peut-il me
communiquer:

Ie montant total que la Region de Bruxelles-Capitale a ete.
condamnee a payer suite a des actions intentees par un citoyen, une
entreprise ou d'autres administrations?

Reponse: J'ai charge mon administration de repondre Ie plus
rapidement possible.

546
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Minister belast met Huisvesting,
Leefmilieu, Natuurbehoud

en Waterbeleid
Vraag nr. 326 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 11 mei 1994

(N.):

Evolutie van de kostprijs van nieuwe sociale woningen.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 43, biz. 4130.

Ministre du Logement, de 1'Environnement,
de la Conservation de la Nature

et de la Politique de 1'Eau
Question n° 326 de Mme Brigitte Grouwels du 11 mai 1994

(N.):

Evolution du coilt des nouveanx logements sociaux.

La question et la reponse provisoire ont et6 publiees dans Ie
Bulletin n° 43, p. 4130.

Minister belast met Openbare Werken,
Verkeer en de Vernieuwing

van Afgedankte Bedrijfsruimten
Vraag nr. 483 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 15 april 1994

(N.):

Leegstaande gebouwen onder de bevoegdheid van de Minister.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 43, biz. 4131.

Ministre des Travaux publics,
des Communications et de la Renovation

des Sites d'Activites economiques desaffectes
Question n° 483 de Mme Brigitte Grouwels du 15 avril 1994

(N.):

Bailments inocciipes relevant de la competence du ministre.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 43, p. 4131.

Vraag nr. 487 van de heer Jacques Simonet d.d. 20 april 1994
(Fr.):

Werken ter versteviging van de Gerijbrug voor de komst van de
HST.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 41, biz. 3967.

Question n° 487 de M. Jacques Simonet du 20 avril 1994 (Fr.):

Travaux de renforcement du pont du Charroipour I'arrivce du
TGV.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletinn° 41, p. 3967.

Staatssecretaris
toegevoegd aan de Minister-Voorzitter

Vraag n° 129 van de heer Jan de Berlangeer d.d. 17 maart 1994
(N.):

Maatregelen t.a.v. het negatieve Internationale imago van
Brussel inzake stadsreinheid.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 45, biz. 4313.

Secretaire d'Etat
adjoint au Ministre-President

Question n° 129 de M. Jan de Berlangeer du 17 mars 1994 (N):

Mesures concernant I'image de marque negative dont soiiffre
Bruxelles, auplan international, en matiere de proprete publlque.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 45, p. 4313.
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Vraag nr. 136 van mevr. Marie Nagy d.d. 26 april 1994 (Fr.):

Stedebouwkundige vergunningen en attesten voor hotel-
projecten afgegeven tusseit ljuli 1989 en 17juli 1991.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 42, biz. 4037.

Question n° 136 de Mme Marie Nagy du 26 avril 1994 (Fr.);

Permis et certificats d'urbanisme accordes a desprojets d'lwtels
entre Ie l"~juillet 1989 et Ie 17juillet 1991.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 42, p. 4037.

Vraag nr. 138 van de heer Jean Demannez d.d. 30 mei 1994
(Fr.):

Bouw van een centraalpolitiecommissariaat in Schaarbeek.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletinnr.45.blz.4314.

Question n° 138 de M. Jean Demannez du 30 mai 1994 (Fr.):

Construction d'un commissariat central de police a Schaer-
beek,

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 45, p. 4314.

Vraag nr. 140 van mevr. Marie Nagy d.d. 15 april 1994 (Fr.):

Door Schaarbeek aangevraagde Stedebouwkundige verguiming
voorde bouw van een politiecommissariaat.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 42, biz. 4037.

Question n° 140 de Mme Marie Nagy du 15 avril 1994 (Fr.):

Permis d'urbanisme introduitpar Schaerbeek en vue de la con-
struction d'un commissariat de police.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 42, p. 4037.

Vraag nr. 142 van de heer Philippe Debry d.d. 3juni 1994 (Fr.):

Toegekendeverkavelingsverguniiingen.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletinnr.43.blz.4134.

Question n° 142 de M. Philippe Debry du 3 juin 1994 (Fr.);

Permis de lotir octroyes.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 43, p. 4134.

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister
belast met Huisvesting,

Leefmilieu, Natuurbehoud
en Waterbeleid

Vraag nr. 310 van de heer Marc Cools d.d. 25 juli 1994 (Fr.):

De bescherming en de restauratie van de twee Meudonpavil-
joenen.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 44, biz. 4237.

Secretaire d'Etat adjoint au Ministre
du Logement, de 1'Environnement,
de la Conservation de la Nature

et de la Politique de 1'Eau

Question n0 310 de M. Marc Cools du 25 juillet 1994 (Fr.):

Le classement et la restauration des deux pavilions «Meiidon».

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans le
Bulletin n° 44, p. 4237.
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III. Vragen van de Raadsleden
en antwoorden van de Ministers

III. Questions posees par les Conseillers
et reponses donnees par les Ministres

(Pr.): Vraag gesteld in ' t Frans - (N.): Vraag gesteld in't Nederlands
(Fr.): Question posee en fran9ais - (N.): Question posee en neeriandais

Voorzitter en Minister
belast met Ruimtelijke Ordening,

de Ondergeschikte Besturen en TewerksteHing

Vraag nr. 776 van de heer Michel Duponcelle d.d. 13 September
1994 (Fr.):

Gebruik van de term "outplacement" door de BGDA.

In een vorige vraag heb ik u gevraagd waarom de BGDA de
Engelse term outplacement gebruikt. U hebt hierop geantwoord dat
er geen Franse term bestaat voor deze wijze van werk zoeken die
aan een ontslag voorafgaat.

Het ministeriele besluit van de gewestelijke regering van 2 mei
1994, dat deze zomer in het Staatsblad is verschenen, neemt deze
term over.

In zijn fiche "Questions de francais vivant" nr. 25 veroordeelt
het "Maison de la Francite" dit anglicisme, dat naar zijn mening
slechts in Belgie voorkomt, en stelt het gebruik van "replacement"
voor ("replacer-replaceur" als afleidingen) die de officiele term in
Frankrijk is en in de "Journal Officiel" sinds 1987 opgenomen is.

Waarom wordt deze Engelse term dan nog door de gewestelijke
diensten gebruikt?

Antwoord: Het Franse woord "replacement" dat door het
Gewestelijk Raadslid werd voorgesteld, lijkt ons hier niet gepast.
Het betekent nl. "opnieuw plaatsen" en slaat derhalve niet op
dezelfde activiteiten als deze die worden omschreven met het begrip
Outplacement, zoals dit werd vastgesteld in CAO 51.

"... moet onder outplacement worden verstaan: een geheel van
begeleidende diensten en adviezen die in opdracht van een werkgever
door een derde, hierna genoemd outplacement - bureau, tegen betaling
individueel of in groep worden vedeend om een werknemer in staat
te stellen zeifbinnen een zo kort mogelijke termijn een betrekking
bij een nieuwe werkgever te vinden of een beroepsbezigheid als
zeifstandige te ontplooien."

President et Ministre
de 1'Amenagement dii Territoire,

des Pouvoirs locaux et de 1'Emploi

Question n° 776 de M. Michel Duponcelle du 13 septembre
1994 (Fr.):

Utilisation du terme "outplacement" a I'ORBEM.

Dans une precedente question, je vous avais demande les raisons
de 1'utilisation par 1'Orbem du terme anglais outplacement. Ques-
tion a laquelle vous m'aviez repondu qu'il n'existait pas de terme
francais pour cette technique de recherche d'emploi prealable a un
licenciement.

L'Arrete ministeriel du gouvernement regional du 2 mai 1994,
paru au Moniteur cet ete, reprend ce terme.

Or dans sa fiche de "Questions de francais vivant" n° 25, la
Maison de la Francite condamne cet anglicisme qui, d'apres elle,
n'est repris qu'en Belgique et propose 1'utilisation de "replace-
ment" (-"replacer" - "replaceur" pour ses derives) termes officiels
dans 1'hexagone et repris au Journal Officiel depuis 1987.

Quelle est des lors la justification de 1'utilisation de ce terme
anglais par les services regionaux ?

Reponse: Le mot francais "replacement" propos6 par Ie Conseiller
regional ne nous paratt pas approprie etant donne qu'il veut dire
"placement" a nouveau et ne couvre done pas les memes activites
que celles de 1'Outplacement, tel qu'il a ete defini dans la CCT 51.

" ... il faut entendre par outplacement: un ensemble de services
et de conseils de guidance fournis individuellement ou en groupe par
un tiers, d6nomme ci-apres bureau d'outplacement, contre paiement
et a la demande d' un employeur afin de permettre a un travailleur de
retrouver lui-meme et le plus rapidement possible un emploi aupres
d'un nouvel employeur ou de developper une activite professionnelle
en tant qu'independant".
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Het gebruik van de begrippen "replacement", "replacer" en
"replaceur" dreigt daarom verwarring te zaaien.

L'utilisation des termes replacement, replacer et replaceur ris-
querait des lors de semer la confusion dans les esprits.

Vraag nr. 778 van de heer Andre Drouart d.d. 15 September
1994 (Fr.):

Het project voor stadsveritieuwing "Jorez-De Bruyne" van de
GOMB

De GOMB voert verscheidene projecten voor stadsvernieuwing
uit zoals het project "Jorez-De Bruyne" aan de Jorezstraat en de
De Bruynestraat in Anderlecht. De GOMB en de gemeentelijke
overheid hebben reeds meerdere malen het begin van de werken
voor augustus 1994 aangekondigd. We zijn nu al in September en de
werken zijn nog niet begonnen.

Kan de minister-voorzitter me de redenen van deze vertraging
geven?

Is hetjuist dat de GOMB van plan is dit toekomstig gebouw aan
de OMOB te verkopen? Zijn deze twee instellingen met elkaar in
contact getreden? Werd er een beslissing genomen?

Antwoord'. Het Jorez-De Bruyne projekt werd opgenomen in
het Driejarenplan onder nr. 10.

De GOMB heeft de site tussen de Jorez en de Hoedstraat ver-
worven van de gemeente Anderlecht voor 12.620.000 F.

De vennootschap COBRES werd op 07juli 1992 bij Meester
Bellefontaine opgericht en belast met de ontwikkeling van het projekt.

De stedebouwkundige vergunning werd op 17 September 1993
afgeleverd. Ze voorziet de bouw van 79 appartementen (10 met 1
kamer, 59 met 2 kamers en 10 met 3 kamers), van 630 m2

handelsoppervlakte en van 61 parkeerplaatsen.

De leefmilieu vergunning werd op 21 juni 1994 afgeleverd.

De GOMB heeft inderdaad onderhandeld met OMOB over de
verkoop van het hele projekt, op voorwaarde dat OMOB de
volgende verhuurvoorwaarden zou eerbiedigen:

- huuropbrengst beperkt tot 6,5%, indexering van de gesubsidieerde
prijs, BTW en registratiekosten inbegrepen, gedurende lOjaar;

- hetinkomenvandehuurdermagniethogerliggendan l,5miljoen,
jaarlijks belastbaarinkomen;

- de huurder moet er echt wonen en zich domicilieren.

Na langlopende onderhandelingen zou OMOB in juli laalstleden
het dossier voor akkoord voorleggen aan zijn raad van bestuur.

Door de gerechtelijke gebeurtenissen heeft OMOB beslist om
dit projekt niet te kopen, omdat dit een totale beleidswijziging zou
betekenen, daar ze voor het eerst tot investeren in immobilien zou
overgegaanzijn.

Het opstarten van de werf is dus verschoven naar het begin van
volgendjaar.

Question n° 778 de M. Andre Drouart du 15 septembre 1994
(Fr.):

Leprojet de renovation urbaine "Jorez-De Bruyne" operepar
la. SDRB.

La SDRB opere differents projets de renovation urbaine comme
par exemple celui appele "Jorez-De Bruyne" et situe rues Jorez et
De Bruyne a Anderlecht. A plusieurs reprises, la SDRB et les
autorites communales ont annonce Ie debut des travaux pour Ie
mois d'aout 1994. Nous sommes au mois de septembre et ils n'ont
pas encore debute.

Monsieur Ie ministre-president pourrait-il m'expliquer les raisons
de ce retard?

Par ailleurs, est-il exact que la SDRB a 1'intention de vendre ce
futur batiment a la SMAP? Des contacts ont-ils eu lieu entre ces 2
institutions? Une decision a-t-elle ete prise?

Reponse: Le projet Jorez-De Bruyne est inscrit au plan triennal,
sous Ie n° 10.

La SDRB a acquis le site compris entre les rues Jorez et du
Chapeau a la commune d'Anderlecht pour un montant de
12.620.000 F.

Le 07juillet 1992, la societe COBRES a et6 constituee devant
Mattre Bellefontaine et chargee du developpement du projet.

Le 17 septembre 1993, le permis d'urbanisme a ete delivre qui
prevoit la construction de 79 appartements (10 appartements 1
chambre, 59 appartements 2 chambres, 10 appartements 3 cham-
bres), 630 m2 de commerces, 61 emplacements de parkings.

Le permis d'environnement quant a lui a ete obtenu le 21 juin
1994.

La SDRB etait en effet en negociation avec la SMAP pour lui
vendre l'entieret6 du projet, a condition qu'elle se soumette aux
conditions de location, a savoir:

- rentabilit6 locative plafonnee a 6,5%, indexee du prix subsidie
TVA et frais d'enregistrement inclus pendant 10 ans;

- le locataire ne peut depasser un revenu globalement imposable
annuelde 1,5 million;

- le locataire doit se domicilier dans les lieux.

Apres de longues negociations, la SMAP devait presenter le
dossier a 1' accord de son conseil d' administration, en j uillet dernier.

Suite aux evenementsjudiciaires, la SMAP a decide de renoncer
au projet car celui-ci impliquait un changement total de politique
puisque pour la premiere fois; elle se serait tournee vers 1'inves-
tissement immobilien

Le demarrage du chantier a done ete reporte au debut de 1'annee
prochaine.
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Vraag nr. 779 van de heer Andre Drouart d.d. 20 September
1994 (Fr.):

Definanciele bijdragen van het Gewest aan de gemeentepolities.

Sinds 1989 draagt het Gewest financieel bij tot de initiatieven die
betrekking hebben op de specifieke opdrachten van de gemeentelijke
politiekorpsen.

Voor 1993 bedroeg het tussen de 19 gemeenten verdeelde krediet
101.782.000 frank.

Kan de minister-voorzitter mij de cijfers per gemeente geven? Ik
zou ook de criteria die bij deze verdeling zijn gehanteerd, willen
kennen.

Antwoord: Ik heb de eer het geachte lid de volgende inlichtingen
te verstrekken.

Hetaandeel van iedere gemeente in het krediet van 101.782.500 fr.
wordt bepaald door de verhouding op basis van het aantal gewerkte
dagen die aangegeven zijn per betrokken personeelslid bij de Rijks-
dienst voor Sociale Zekerheid van de Provinciale en Plaatselijke
Overheidsdiensten gedurende de periode van 1 juli 1992 tot 30juni
1993.

Anderlecht 5.266.886
Oudergem 1.795.056
Sint-Agatha-Berchem 958.187
Brussel 41.119.177
Etterbeek 2.950.202
Evere 1.487.778
Vorst 3.890.160
Ganshoren 1.497.626
Elsene 8.103.627
Jette 2.289.863
Koekelberg 1.423.137
Sint-Jans-Molenbeek 4.564.746
St-Gillis 4.286.070
St-Joost-Ten-Node 2.991.689
Schaarbeek 6.836.696
Ukkel 4.549.346
Watermaal-Bosvoorde 1.625.964
St-Lambrechts-Woluwe 3.266.176
St-Pieters-Woluwe 2.880.114

101.782.500

Vraag nr. 780 van mevrouw Evelyne Huytebroeck d.d. 26
September 1994 (Fr.):

Nieuwe projecten voor de socio-professionele inschakeling in
hetkader van de samenwerking Gewest-BGDA.

Het Brussels Hoofdstedelijk Gewest financiert initiatieven voor
de socio-professionele inschakeling in hetkader van een programma
dat in samenwerking met de BGDA werd opgesteld.

Een mededeling van de regering van September meldt dat er 17
nieuwe projecten voor een bedrag van 10.103.072 frank werden
goedgekeurd.

Question n° 779 de M. Andre Drouart du 20 septembre 1994
(Fr.):

L'iiiferventioii financier e de la Region enfaveiir des polices
communales.

Depuis 1989, la Region intervient financierement dans les initia-
tives relatives aux missions specifiques des corps de police com-
munale.

Pour 1993, Ie credit reparti entre les 19 communes etait de
101.782.000 FB.

Monsieur Ie ministre-president peut-il me fournir la repartition
de ce credit par commune? Je voudrais egalement connattre les criteres
qui ont guide cette repartition.

Reponse: J'ai 1'honneurdecommuniquer a 1'honorable membre
les renseignements suivants.

La quote-part de chaque commune du credit de 101.782.500 F.
est determinee de maniere proportionnelle sur la base du nombre de
jours de travail declares par membre du personnel concerne aupres
de 1'Office National de Securite Sociale des administrations
provinciales et locales durant la periode du fjuillet 1992 au 30juin
1993.

Anderlecht 5.266.886
Auderghem 1.795.056
Berchem-Ste-Agathe 958.187
Bruxelles 41.119.177
Etterbeek 2.950.202
Evere 1.487.778
Forest 3.890.160
Ganshoren 1.497.626
Ixelles 8.103.627
Jette 2.289.863
Koekelberg 1.423.137
Molenbeek-St-Jean 4.564.746
St-Gilles 4.286.070
St-Josse-Ten-Noode 2.991.689
Schaerbeek 6.836.696
Uccle 4,549.346
Watermael-Boitsfort 1.625.964
Woluwe-St-Lambert 3.266.176
Woluwe-St-Pierre 2.880.114

101.782.500

Question n° 780 de Mme Evelyne Huytebroeck du 26 septembre
1994 (Fr.):

Nouveanxprojets d'insertion socio-professionnelle dans Ie cadre
du partenariat Region-ORBEM.

La Region de Bruxelles-Capitale finance des initiatives d'insertion
socio-professionnelle dans Ie cadre d'un programme etabli en
partenariat avec 1'ORBEM.

Un communique de 1'Executif de septembre nous apprend
que 17 nouveaux projets ont ete approuves pour la somme de
10.103.072 FB.
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Kan de minister me zeggen weike projecten dit zijn en wat de
kostprijs per project is?

Antwoord: In antwoord op haar vraag betreffende de nieuwe
projecten vindthet geacht raadslid bijgaand het document waarin de
Gewestelijke Afvaardiging voor stedelijke solidariteit de beslissing
voorbereidt die door de Brusselse Hoofdstedelijke Regering werd
genomen, dit na advies van de Beheerraad van de BGDA.

In de beslissing werd het project van CASI-UO (met een begro-
ting van 321.500 BEF), vermeld in de voorbereiding, ingetrokken.
Heteindbedragkomthiermeeop 10.103.072 BEF voor 17 projecten.

Bij deze projecten zijn 473 personen betrokken.

Doorde verscheidenheid van de voorgestelde initiatieven en de
cofmanciering die eigen is aan het systeem heeft een globale
berekening van de individuele kost geen zin.

Pouvez-vous, Monsieur Ie ministre, me dire quels sont ces projets
et leur cout individuel?

Reponse: En reponse a la question relative aux nouveaux projets,
Madame la conseillere trouvera ci-joint Ie document, realise par la
Delegation regionale aux solidarites urbaines, preparant la decision
prise par Ie Gouvernement de la Region de Bruxelles-Capitale apres
avis du Comite de gestion de 1'ORBEM.

Par rapport a la note de preparation, Ie projet du CASI-UO
(pour un budget de 321.500 Frs) a etc retire. Le montant final
s'etablit des lors a 10.103.072 Frs pour 17 projets.

Le nombre de personnes concernees par ces projets est de 473.

L'heterogeneity des actions proposees et le mode de cofinan-
cement inherent au systeme rend un calcul global de cout individuel
non pertinent.

Vraag nr. 781 van mevrouw Evelyne Huytebroeck d.d. 26
September 1994 (Fr.)i

Begeleidingsplan voor de werklozen.

Kan de minister mij zeggen hoeveel de kosten voor 1994 voor
het begeleidingsplan voor de werklozen op het ogenblik bedragen?

Heeft de federale Staat nu zijn schuld aan het Hoofdstedelijk
Gewest en in het bijzonder aan de BGDA betaald?

Kan hij mij ook zeggen hoeveel Brusselse werkzoekenden onder
de toepassing vallen van het begeleidingsplan?

Moeten de maatregelen verlengd worden na 1994 en voor hoelang?

Antwoord: De kostprijs van het begeleidingsplan beloopt in 1994
130.800.000 BF. Tot op heden heeft de Federale Staat geen enkele
storting voor 1994 uitgevoerd; bovendien werd ook het verschuldigde
saldo van de uitgaven 1993 ook nog niet gestort.

In de periode 1 januari 1994 tot 30 September 1994 werden
15.400 Brusselse werkzoekenden betrokken bij het Begeleidingsplan
voor werklozen; voor het helejaar 1993 ginghetom 19.138 werk-
lozen.

Question n° 781 de Mme Evelyne Huytebroeck du 26 septembre
1994 (Fr.):

Plan d'Accompagnement des Ch6meurs

Pouvez-vous me dire. Monsieur le ministre, quel est actuellement
pour 1994 le cout du Plan d'Accompagnement des Ch6meurs?

A cette date 1'Etat Federal a-t-il verse son dO a la Region
Bruxelloise et plus specifiquement a 1'ORBEM?

Pouvez-vous egalement me dire combien de demandeurs d'emploi
bruxellois sont concernes par le PAC?

Le dispositif doit-il etre reconduit au-dela de 1994 et pour
combien de temps?

Reponse: Le cout du plan d'accompagnement pour 1'ORBEM
en 1994 s'eleve a 130.800.000 FB. A cejour, 1'Etat federal n'a
opere aucun versement a 1'ORBEM pour 1'annee 1994; de plus, le
solde du pour les depenses de 1993 n'a pas encore ete verse non
plus.

Pour la periode du l"janvier 1994 au 30 septembre 1994,15.400
demandeurs d'emploi bruxellois sont concernes par le Plan
d'accompagnement des Ch6meurs; pour 1'ensemblede 1'annee 1993,
ce chiffre s'elevait a 19.138 demandeurs d'emploi.

Minister belast met Financien, Begroting,
OpenbaarAmbt

en Externe Betrekkingen

Vraag nr. 254 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 25
augustus 1994 (N.):

Veroordelingen door het ministerie opgelopen.

Het Brussels Hoofdstedelijk Gewest is regelmatig betrokken bij
rechtsgedingen die de burger of het bedrijfsleven instelt en waarbij
de verantwoordelijkheid van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest
wordt vastgesteld.

Ministre des Finances, du Budget,
de la Fonction publique

et des Relations exterieures

Question n° 254 de M. Walter Vandenbossche du 25 aout 1994
(N.):

Condamnations encourues par le ministere.

La Region de Bruxelles-Capitale est impliquee regulierement dans
des proces, intentes par le citoyen ou par les entreprises, qui
concluent a sa responsabilite.
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6?^ O ôU-ci. \^^^J^ °t

4Z76 Vragen en Antwoorden - Brusselse Hoofdstedelijke Raad - 16 november 1994 (nr. 46)
Questions et Reponses - Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale - 16 novembre 1994 (n° 46)

In dat geval wordt het Brussels Hoofdstedelijk Gewest
veroordeeld tot betaling van de schade geleden door betrokkene.

De betaling door het Brussels Hoofdstedelijk Gewest wordt -
althans volgens zeggen en schrijven van de advocaten van het Brus-
sels Hoofdstedelijk Gewest - met een termijn van 60 tot 90 dagen
uitgesteld na de tussenkomst van het vonnis.

Deze wijze van handelen kan misschien enig nut opieveren voor
het Brussels Hoofdstedelijk Gewest, alhoewel dit meer twijfelachtig
is gelet op de hoge gerechtelijke interest, doch raakt fundamenteel
aan de rechten van de rechtsonderhorige.

Kan de heer minister mij mededelen:

het aantal rechtsgedingen waarin het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest is veroordeeld tot de betaling van een som?

•delingea' welkeean bu%erio^iet
vestTieeft ongeIopsiT/
r fc^ C

- de termijn weike is verlopen tussen de datum van het tussen-
gekomen vonnis en de datum van uitbetaling door het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest in geval van berusting in het tussen-
gekomen vonnis?

- het totaal bedrag van betaalde interesten op de veroordelingen in
hoofdsom door het Brussels Hoofdstedelijk Gewest?

Antwoord: Het Ministerie van het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest heeft een veertigtal veroordelingen opgelopen waarbij de
gerechtelijke compensatoire en moratoire interesten 1.470.000 P
bedragen.

De tussentijd tussen het ogenblik waarop de betaling ervan
verschuldigd is en het tijdstip van de betaling kan vrij lang zijn
wegens het feit dat het Ministerie eerst de kennisgeving van het
vonnis dient te hebben ontvangen (wat verscheidene weken in beslag
kan nemen) om de administratieve procedure die gebruikelijk is in
de overheidssector te kunnen aanvatten.

Zodra er van het vonnis kennis is gegeven, maakt de Juridische
Dienst een schuldvordering op die wordt toegestuurd aan de
Financiele Diensten van het Ministerie.

Tot slot is het zo dat de procedure in verband met de betaalbaar-
stelling door de Financiele Diensten zeif verscheidene fasen omvat
die bedoeld zijn om een goed gebruik van de overheidsgelden te
waarborgen, zoals het visum van de Inspectie van Financien, het
opmaken van een ordonnantie, het visum van de controleur van de
vastleggingen, de verzending naar het Rekenhof met het oog op een
visum. Wanneer het dossier opnieuw bij het Ministerie wordt
ontvangen, volgt de uitbetaling ofwel door de Comptabiliteit
uitgevoerd, ofwel worden de verschuldigde bedragen gestort aan de
Deposito- en Consignatiekas die de rechthebbenden uitbetaalt.

Dans ce cas, la Region de Bruxelles-Capitale est condamnee a.
payer Ie prejudice subi par 1'interesse.

La Region de Bruxelles-Capitale ne paie -du moins aux dires de
ses avocats - que 60 a^ 90 jours apres qu'il a ete precede aujugement,

Cette facon de faire peut peut-etre profiler a, la Region de
Bruxelles-Capitale - bien que la chose soit douteuse, vu Ie montant
eleve des interests judiciaires - mais elle porte fondamentalement
atteinte aux droits du justiciable.

Le ministre peut-il me communiquer:

- le nombre de proces ou la Region de Bruxelles-Capitale a etc
condamnee a payer?

- le montant total de condamnations encourues par un citoyen
dans la Region de Bruxelles-Capitale?

- le delai ecoule entre la date du jugement intervenu et celle du
paiement par la Region de Bruxelles-Capitale en cas d'acquies-
cement aujugement?

- le montant total des interests verses par la Region de Bruxelles-
Capitale sur les condamnations au principal?

Reponse: Le Ministere de la Region de Bruxelles-Capitale a
encouru une quarantaine de condamnations dont les interets
judiciaires compensatoires et moratoires s'elevent a 1.470.000 F.

Les delais entre le moment ou le jugement est rendu et celui ou le
paiement est effectue peuvent etre assez longs compte tenu de ce
que le Ministere doit tout d'abord etre en possession de la notifica-
tion du jugement (ce qui peut prendre plusieurs semaines) pour
engager la procedure administrative en usage dans le secteur public.

Des reception du jugement notifie, le service juridique etablit
ensuite une declaration de creance qu'il envoie aux Services Finan-
ciers du Ministere.

Enfin, la procedure de mise en paiement par les Services Finan-
ciers comporte elle-meme plusieurs phases destinees a garantir la
bonne utilisation des fonds publics, tels le visa de 1'Inspection des
Finances, la redaction d'une ordonnance, le visa du contrfileur des
engagements, 1'envoi a la Cour des Comptes pour obtenir le visa de
cette derniere. Lors du retour du dossier au Ministere soit le paiement
est effectue par le Service Comptabilite, soit les sommes dues sont
versees a la Caisse des Dep6ts et Consignations qui en assure le
paiement aux ayants droit.
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Minister belast met Huisvesting,
Leefmilieu, Natuurbehoud

en Waterbeleid

Vraag nr. 307 van de mevrouw Simonne Creyf d.d. 10 maart
1994 (N.):

Uitvoering Eiiropese richtlijn 91/271 betreffende de zuivering
van stedelijk afvalwater.

De richtlijn betreffende de zuivering van stedelijk afvalwater
bepaalt o.m.:

1. De lidstaten doen de nodige wettelijke en bestuursrechterlijke
bepalingen in working treden om uiterlijk op 30juni 1993 aan de
richtlijn te voldoen.

2. Er moet uiterlijk op 31 december 1993 een programma zijn
opgesteld voor de tenuitvoerlegging van de richtlijn.

3. De lidstaten wijzen uiterlijk op 31 december 1993 volgens de in
bijiage 11 genoemde criteria, kwetsbare gebieden aan.

Kan de minister mij meedelen hoever het staat met de uitvoering
van deze richtlijn in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest ?

Antwoord: De Europese Richtlijn 91/271 betreffende de zuivering
van stedelijk afvalwater werd in het gewestelijk recht omgezet door
een Besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering (23.03.1994)
dat op 05.05.1994 in het Belgisch Staatsblaci is verschenen.

Dit besluit verduidelijkt dat het gedeelte van de Zenne gelegen in
het Brussels Gewest wordt aangeduid als "kwetsbaar gebied" op
basis van de criteria bepaald in bijiage li bij de Richtlijn.

Het programma voor de tenuitvoerlegging van de Richtlijn werd
opgesteld en zai binnenkort aan de Commissie worden overgemaakt.

Vraag nr. 335 van de heer Andre Drouart d.d. 17 april 1994
(Fr.):

De subsidies aan de v.z-w. 's.

Kan de heer minister me de lijst bezorgen van alle vzw's waaraan
hij subsidies heeft verleend tijdens hetjaar 1993 ? Ik zou graag voor
iedere vzw het bedrag van de subsidie kennen, het doel van de
vereniging en de samenstelling van de raad van beheer.

Antwoord: Toelagen toegekend aan de v.z.w.'s voor het jaar 1993.

VZW VOORWERP BEDRAG

Reserves Naturelles Steun als werkingstoelagen voor hetjaar 1993 125.000
Milieucommissie Oost-Brussel Sensibilisering voor het behoud van de sites van

het Moeraske en het Walkierspark 25.000
Les Stations de Plein Air Steun bij de organisatie van een feest voor kinderen

op 18 en 19 September 50.000
De avonden van het provinciaal Paleis Steun bij de organisatie van de happening van 04.04.1993 50.000
Les Amis du Square Armand Steurs Steun bij de organisatie van de happening van 04.04.1993 50.000

Ministre du Logement, de 1'Environnement,
de la Conservation de la Nature

et de la Politique de 1'Eau

Question n° 307 de Mme Simonne Creyf du 10 mars 1994
(N.):

Mise en oeiivre de la directive europeenne 91/271 relative au
traitement des eaux urbaines residiiaires.

La directive relative au traitement des eaux urbaines r6siduaires
dispose notamment ce qui suit:

1. Les Etats membres mettent en vigueur les dispositions
legislatives, reglementaires et administratives necessaires pour
seconformer a la directive au plus tard Ie 30 juin 1993.

2. Un programme de mise en oeuvre de la directive est etabli au
plus tard Ie 31 decembre 1993.

3. Les Etats membres identifient, pour Ie 31 decembre 1993 au
plus tard, les zones sensibles sur la base des criteres definis a
1'annexeII.

Le ministre peut-il me dire ou en est la mise en oeuvre de cette
directive dans la Region de Bruxelles-Capitale?

Reponse: La Directive europeenne 91/271 relative au traitement
des eaux urbaines residuaires a ete transposee en droit regional par
le biais d'un Arrete du Gouvernement de la Region de Bruxelles-
Capitale (23.03.94) et paru au Moniteur Beige le 5/5/94.

Cet arrete precise que le troncon de Senne situe en Region
Bruxelloise est designe "zone sensible" sur la base des criteres definis
a 1'annexe II de la Directive.

Le programme de mise en oeuvre de la Directive a ete etabli et
sera communique incessamment a la Commission.

Question n° 335 de M. Andre Drouart du 17 avril 1994 (Fr.):

Les subventions anx a.s.b.1.

Monsieur le ministre pourrait-il me communiquer la liste de
toutes les a.s.b.1. qu'il a subventionnees durant I'annee 1993? 11 me
plairait de connaitre pour chaque a.s.b.1. le montant de la subven-
tion, 1'objet de 1'association et la composition du conseil d'admi-
nistration.

Reponse: Subventions accordees aux a.s.b.1. pour I'annee 1993.
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Dry Borren Raad
Wildpeace
Comite scolaire de 1'ecole du Karrenberg

"Les naturalistes beiges"

Federation beige francophone des
Permes d'Animation
"Pour la promotion du Patrimoine"

Commissie voorLeefmilieu West Brussel
"SOS Kattebroeck"
"Centre Europeen du Civisme"

Stadswinkel

BRAL

Europese vereniging voor de vermindering
van de verontreiniging door vezels
Groupe "Villa diffusion"

"Inter-environnement Bruxelles"

"Reseau IDEE"
ECCCO
Festival international de 1'enfance et de la Jeunesse
Jeunesse a Bruxelles
Brusselse Federatie van de huurderverenigingen
"Syndicat des iocataires"

Comite general des Marolles
Presence et action culturelle de Jette
FESOCOLAB

European Federation of National Organisations
Working with the homeless

Arch and Life

Steun aan de v.z.w. 30.000
Steun aan de v.z.w. 100.000
Aanleg van een ecologisch beschermd gebied op
de site van de Karrenberg 100.000
Publicatie van een inventaris van de bomen langs de wegen
in de gemeenten LJkkel, Brussel en Sint-Lambrechts-Woluwe 60.000
Steun bij de organisatie van de 6de Internationale conferentie
van de City Farms 75.000
Steun bij de organisatie van een conferentie rond het thema
"De angst voor de natuur" 10.000
Steun bij de organisatie van de vijf valleienrally 50.000
Steun aan de v.z.w. 50.000
Steun bij de organisatie van een actie inzake de bestrijding
van de erosie in het natuurreservaat van de Vuylbeek 50.000
Uitvoeren van een informatie opdracht ten behoeve van de
bevolking inzake milieuvriendelijk verbruik 10.000.000
Vorming en begeleiding van de Nederlandstalige
vertegenwoordigers van de verenigingen in de Raad voor
het Leefmilieu voor het Brussels Hoofdstedelijk Gewest 550.000

Deelname aan de studiegroep "vervangmaterialen voor asbest" 120.000
Steun bij de organisatie van een stripverhalenwedstrijd met als thema
"Red onze planeet, bescherm het milieu" 100.000
- Beheer van een documentatiecentrum 3.000.000
- Verspreiding van nformatie betreffende het ontdekken van de stad;
- Technische enjuridische raadgevingen aan Brusselse verenigingen

die het stedelijk leefmilieu beschermen;
- Openbare onderzoeken;
- Verspreiding van informatie via het tweemaandelijks tijdschrift "Quartiers".
Steun voor de publicatie van het tijdschrift "Symbioses" 500.000
Realisatie van animaties gedurende Green Fair 370.000
Steun bij de organisatie van het "1 leme Festival de 1'Enfance" 50.000
Steun aan de v.z.w. 20.000
Informatieopdracht ten behoeve van de huurders 2.600.000
Steun bij de organisatie van een Europees Colloquim
op ISoktober 1993 285.000
Ronde tafel over de huisvesting 120.000
Studiedagoverdehuisvesting 20.000
Steun bij de organisatie van een Europees Colloquium:
"de specifieke inbreng van de Europese sociale woningen-
cooperatieven" 75.000

Steun bij de organisatie van de werelddag voor de strijd tegen
de maatschappelijke uitsluiting 50.000
Architectuur-wedstrijd 50.000

Voor de samenstelling van de beheerraden, verwijs ik het geachte lid naar de bekendmakingen in het Belgisch Staatsblad.

ASBL OBJET MONTANT

Reserves Naturelles
Commission de 1'Environnement de
Bruxelles-Est(CEBE)

Les Stations de Plein Air

Les soirees du Palais Provincial
Les Amis du Square Armand Steurs
Conseil de Trois Fontaines
Wildpeace
Comite scolaire de 1'ecole du karrenberg
"Les naturalistes beiges"

Federation beige francophone des
Permes d'Animation

Soutien a titre de subside de fonctionnement pour 1'annee 1993 125.000

Vulgarisation et sensibilisation a la conservation
des sites du Moeraske et du pare Walkiers 25.000
Soutien pour 1'organisation d'une fete pour les enfants
les 18 et 19 septembre 50.000
Soutien dans 1'organisation de la manifestation du 04.04.1993 50.000
Soutien dans 1' organisation de mani festations culturelles 04.04.1993 50.000
Soutien del'a.s.b.l. 30.000
Soutien del'a.s.b.l. 100.000
Realisation d' une r6serve ecologique sur Ie site du Karrenberg 100.000
Publication de 1'inventaire des arbres des voiries dans
les communes d'Uccle, de Bruxelles et de Woluwe-Saint-Lambert 60.000
Soutien dans 1'organisation de la 6eme conference internationale
des City Farms 75.000
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"Pour la promotion du Patrimoine"
Commission de 1'Environnement Bruxelles-Ouest
(CEBO)
"SOS Kattebroeck"
"Centre Europeen du Civisme"

Centre Urbain

BRAL

Association europeenne pour la reduction
de la pollution due aux fibres
Groupe "Villa diffusion"

"Inter-environnement Bruxelles"

"ReseauIDEE"

ECCCO
Festival international de 1'enfance et de la Jeunesse
Jeunesse a Bruxelles
Federation Bruxelloise des Unions de Locataires
(FEBUL)
"Syndicat des locataires"

Comite general des Marolles
Presence et action culturelle de Jette
FESOCOLAB

Federation europeenne d'associations nationales
travaillant avec les sans-abri

Arch and Life

Soutien dans 1'organisation d'une conference "La peurde la nature" 10.000

Soutien dans 1'organisation du rallye des 5 vallees 50.000
Soutien del'a.s.b.l. 50.000
Soutien dans 1'organisation d'un programme de lutte anti-erosive
dans la Reserve Naturelle du Vuylbeek 50.000
Accomplissement d'une mission d'information de la population
en matiere d'eco-consommation 10.000.000
Formation et accompagnement des representants neerlandophones
des Associations du Conseil de 1'Environnement de 1'Environnement
de la Region de Bruxelles-Capitale 550.000
Participation au groupe d'etude des materiaux de remplacement
del'amiante 120.000
Soutien dans 1'organisation d'un concours de bande dessinee ayant
pour theme "sauvons notre planete, protegeons 1'environnement" 100.000
- Gestion d'un centre de documentation; 3.000.000
- Diffusion des informations relatives a la decouverte de la ville;
- Conseils techniques etjuridiques aux associations bruxelloises

de defense de 1'environnement urbain;
- Enquetes publiques;
- diffusion periodique des informations via Ie bimensuel "Quartiers".
Soutien dans 1'organisation de la publication du periodique
"Symbioses" 500.000
Realisation d' animations lors de la Green Fair 370.000
Soutien dans 1'organisation du 11 erne festival de 1'enfance 50.000
Soutien del'a.s.b.l. 20.000

Mission d'information aux locataires 2.600.000
Soutien dans 1'organisation d'un colloque europeen Ie
18octobrel993 285.000
Table rondesur Ie logement'.' • • 120.000
Journee d'etude sur Ie logement 20.000
Soutien dans 1'organisation d'un colloque europeen intitule:
1'apport specifique des cooperatives de 1'habitat social europeen 75.000

Soutien dans 1'organisation de lajournee mondiale:
lutte centre 1'exclusion sociale 50.000
Concours de realisations architecturales 50.000

Je suggere a 1'honorable membre, pour la composition des conseils d'administration, de se referer aux differentes publications du
Moniteurbeige.

Minister belast met Economic

Vraag nr. 161 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 22 maart
1994 (N.):

Informatiecainpagnes van het Departement.

1. Hoeveel informatiecampagnes en -boodschappen of medede-
lingen van algemeen nut (schrijvende pers, audiovisuele pers,
brochures,...) heeft uw departement in 1989,1990, 1991, 1992
enl993gerealiseerd?

2. a) Werden die campagnes bedacht en/of gerealiseerd door
specialisten uit de particuliere sector (vennootschappen,...) ?
b)Zoja,welke?

3. Kwamen uw foto, uw naam ofeen andere persoonlijke vermelding
in die campagne voor?

Ministre de 1'Economie

Question n° 161 de M. Walter Vandenbossche du 22 mars 1994
(N.):

Campagnes d'information du departement.

1. Combien de messages ou de communications et de campagnes
d'information d'interet general (presse ecrite, audiovisuelle, bro-
chures,...) votre departement a-t-ilrealis6s en 1989,1990,1991,
1992etl993?

2. a) Ces campagnes ont-elles ete concues et/ou realisees par des
specialistes du secteur prive (societes,...) ?
b) Si tel est Ie cas, lesquels?

3. Votre photo, votre nom ou une autre mention personnelle figurait-
elle dans cette campagne?
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4. Wat is voor eike boodschap:
a) de totale kostprijs;
b) het begrotingsartikel waarop ze werd ingeschreven;
c)de inhoud?

Antwoord: Van 1989 tot 1993 heeft de Dienst Buitenlandse Inves-
teringen van de Administratie van de Economie en de Werkge-
legenheid, met de goedkeuring of op aanvraag van Minister Rufin
Grijp, 62 advertenties geplaatst waarvan meerdere in het Engels
met als doel het Brussels Hoofdstedelijk Gewest, zowel op nationaal
als op internationaal niveau te promoten. Er dient te worden opge-
merkt dat het niet gaat om een grootschalige informatie-campagne,
maar veeleer om meestal gespecialiseerde persartikels.

Sommige van deze advertenties gaan gepaard met een boodschap
en een foto van de Minister van Economie.

De budgettaire boeking gebeurde op afdeling 11 - basisallocatie
51.12.04.94 van het budget van het Ministerie.

Wat de bevoegdheid Buitenlandse Handel betreft, kunnen we
een, in 1993, georganiseerde manifestatie vermelden omde Brusselse
ondernemingen voor uitvoer te sensibilizeren: "de Staten-generaal
van de Buitenlandse handel".

Deze manifestatie omvatte de uitgave van een "Witboek van de
Buitenlandse Handel", de aanwezigheid van informatiestands van
instellingen en administraties en de realisatie van 6 geografische
seminaries.

De organisatie werd aan de Vereniging van de Ondernemingen te
Brussel toevertrouwd, met een budget van 4.000.000 BF + BTW.
ten laste van afdeling 11,basisallocatie41.12.01 van het budget van
het Ministerie.

Bovendien dient het verschijnen in 1991 van een brochure
genaamd "Steunmaatregelen aan de KMO's" (Richtlijnen voorde
toepassing van de wet van 4 augustus 1978 tot economische
herorientering) vermeld te worden.

Deze brochure werd gefinancierd dank zij de sponsoring van de
Nationale Maatschappij voor Krediet aan de Nijverheid. Zij heeft
het Ministerie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest 159.000
BF gekost en deze som werd geboekt op het budgettair artikel
51.12.04.94. Een woord vooraf, ondertekend door de Heer Rufin
Grijp, Minister van Economie, staat op het voorblad en geeft de
nodige uitleg over de inhoud van deze publikatie.

4. Pour chaque message:
a) quel est son prix de revient total?
b) quel est 1'article budgetaire auquel il a ete imput6?
c) quel est son contenu?

Reponse: De 1989 a 1993, Ie Service des Investissements etrangers
de I'Administration de 1'Economie et de 1'Emploi a realise, avec
1'accord du ministre Rufin Grijp ou a sa demande, 62 insertions
publicitaires dont plusieurs en langue anglaise en vue de promouvoir
Bruxelles tant au niveau national qu'international. II est a noterqu'il
ne s'agit pas de campagne d'information a grande echelle mais plutot
d'articles de presse !e plus sou vent specialises.

Certaines de ces insertions sont accompagnees d'un message et
d'une photo du Ministre de 1'Economie.

L'imputation budgetaire a ete effectuee a la division 11 - alloca-
tion de base 51.12.04.04 du budget du Ministere.

En ce qui concerne la competence du Commerce Exterieur, on
signalera, en 1993, une manifestation destinee a sensibiliser les
entreprises Bruxelloises a 1'exportation: "Les Etats Generaux du
Commerce Exterieur".

Cette manifestation consistait en 1'edition d'un "Livre Blanc du
Commerce Exterieur", la presence de stands d'information d'orga-
nismes et d'administrations ainsi que la realisation de 6 seminaires
geographiques.

L'organisation fut confiee a 1'Union des Entreprises de Bruxelles
avec un budget de 4.000.000 FB + TVA a charge de la division 11
allocation de base 41.12.01 du budget du Ministere.

De plus, il taut mentionner la partition en 1991 d'une brochure
intitulee: "Aides aux PME" (Directives pour 1'application de la loi
du 4 aout 1978 de reorientation economique).

Cette brochure a ete financee grace au sponsoring de la Societe
Nationale du Credit a 1'Industrie. Elle a coute 159.000 FB au
Ministere de la Region de Bruxelles-Capitale et cette somme a ete
imputee a 1'article budgetaire 51.12.04.94. Un mot d'introduction
en page de garde de cette brochure, a ete signe par Monsieur Rufin
Grijp, Ministre de 1'Economie, pour expliquer Ie contenu de cette
publication.

Vraag nr. 176 van mevrouw Magdeleine Willame d.d. 14
September 1994 (Fr.):

Universitaire studies besteld door het kabinet.

Hoeveel studies zijn er per departement bij de verschillende
Belgische universiteiten besteld sinds de oprichting van het Brus-
sels Hoofdstedelijk Gewest ?

Bij weike universiteiten, over weike onderwerpen en voor weike
bedragen?

Question n° 176 de Mme Magdeleine Willame du 14 septembre
1994 (Fr.):

Etudes universitaires commandoes par Ie cabinet.

Depuis 1'installation de laRegion de Bruxelles-Capitale, combien
d'etudes, departement par departement, ont ete commandees a
differentes universites beiges?

A quelles universites precisement, sur quels sujets et pour quels
montants?
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Antwoord: Reponse:
Begunstigden
Beneficiaires

Voorwerp Bedrag
Montant

Objet

Jaar /Annee 1991
VUB

Jaar/Annee 1992
VUB

VUB

ULB

Realisatie van de Brusselse economische 6.300.000
barometer91/92(BEB)

Realisatie van de Brusselse economische
barometer 92/93 (BEB).
Studie van het exportpotentieel van de
Brusselse KMO's
Herneming van de realisatie van de Brusselse
economische barometer (BEB)

8.500.000

1.750.000

80.000

overname van het VUB-
contract 11.12.92

reprise du contrat VUB
dull.12.92

Realisation du barometre
economique bruxellois 91/92 (BEB).

Realisation du barometre economique
bruxellois 92/93 (BEB).
Etude du potentiel exportateur des PME
bruxelloises.
Reprise de la realisation du barometre
economique bruxellois (BEB).

Jaar/Annee 1993
VUB

KUB

ULB

Studie van het economisch belang van de 4.730.000
culturele sector in Brussel
Studie van een specifiek regionaal beleid 3.600.000
voor de KMO en de Middenstand
Realisatie van de Brusselse economische 3.680.000
barometer 93/94 (BEB)

Etude de 1'importance economique du secteur
culturelaBruxelles.
Etude d'une politique regionale specifique
pour les PME et les Classes Moyennes.
Realisation du barometre economique
bruxellois 93/94 (BEB).

Jaar/Annee 1994
KUB

ULB

ULB

ULB

Studie van het OESO verslag 26.000

Economische studie op de thema's 400.000
Werken, Wonen en Leven in Brussel
Realisatie van de Brusselse economische 3.680.000
barometer 94/95 (BEB)
Studie over de creatievoorwaarden van een 1.807.500
Brusselse economische activiteit op het gebied
van het archiveren en restaureren van beelden
en klank

Etude du rapport de 1'OCDE sur 1'activite
des PME
Etude economique autour des themes
Travailler, Habiter et Vivre a Bruxelles
Realisation du barometre economique
bruxellois 94/95 (BEB).
Etude sur les conditions de creation d'une
activite economique bruxelloise dans Ie
domaine de 1'archivage et de la restauration
des images et du son.

Minister belast met Openbare Werken,
Verkeer en de Vernieuwing

van Afgedankte Bedrijfsruunten

Vraag nr. 496 van de heer Olivier Maingain d.d. 5 juli 1994
(Fr.):

Herorganisatie van de uiirregeliiig op de Brusselse lijnen van
de NMBS.

Voor de herorganisatie door de NMBS, bedroeg de frekwentie
van de treinen van het station van Sint-Job naar het station van
Luxemburg drie treinen 's morgens tussen 7 uur en 8 uur en een trein
om het uur bij de terugkeer 's avonds. De nieuwe uurregeling voorziet
in een trein om het uur op de lijn Eigenbrakel-Aalst maar er zullen
wel drie treinen per uur tijdens werkdagen rijden op lijn 26, in ieder
geval tussen Huizingen en Vilvoorde.

Een nader onderaoek van de overstapmogelijkheden leert ons dat
de reizigers die van Huizingen komen, vanuit Sint-Job en Boondaal

Ministre des Travaux publics,
des Communications et de la Renovation

des Sites d'Activites economiques desaffectes

Question n° 496 de M. Olivier Maingain du 5 juillet 1994
(Fr.):

Reorganisation des cadences horaires sur les lignes bruxelloises
de laSNCB.

Avant reorganisation par la SNCB, la frequence des trains joignant
la station de St.-Job a la gare du Luxembourg etait de trois trains Ie
matin entre 7 h 00 et 8 h 00 et d'un train toutes les heures Ie soir au
retour. Le nouvel horaire annonce un train toutes les heures sur la
ligne «Braine l'Alleud-Alost» mais, par contre, sur la ligne 26, en
tout cas entre Huizingen et Vilvorde, trois trains par heure sont
assures les jours ouvrables.

De plus, il apparatt apres un examen attentifdu mecanisme des
correspondances que les voyageurs en provenance de Huizingen
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naar Aalst kunnen gaan (wachttijd: 5 minuten); ook de reizigers
vanuit Vilvoorde (Mechelen) kunnen naar Aalst (wachttijd: 8
minuten). In de andere richting kunnen de reizigers vanuit Aalst
overstappen richting Vilvoorde (wachttijd: 7 minuten) en richting
Huizingen (wachttijd: 6 minuten). Indien men daarentegen vanuit
Brakel kornt of er naartoe gaat, vragen de verbindingen naar de
andere richtingen een wachttijd van minstens een kwartier.

Men kan zich de vraag stellen welk statistisch onderzoek over
de frekwentie van de lijnen en de haltes de basis heeft gevormd voor
deze beslissingen van de NMBS.

Beschikt de heer minister over precieze informatie hierover?
Hoe verklaart hij de beslissing van de NMBS?

Aiitwoord: Ik heb de eer om het geachte lid de volgende inlich-
tingen te verstrekken.

De wijzigingen van de uurregelingen van de NMBS op 30 mei
laatstleden zijn de voltooiing van de eerste verbeteringen van de
spoorwegbediening van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. Hiertoe
werd door de NMBS besloten op basis van de werkzaamheden van
de Task Force waarbij het Brussels Hoofdstedelijk Gewest betrok-
ken is.

Ik herinner U eraan dat in mei 1993 reeds verschillende wijzigingen
plaatsvonden:

- verlenging van de lijn van IR-trein Binche-Brussel tot in Ottignies
- Louvain-la-Neuve;

- verlenging van de lijn van L-trein Dendermonde-Brussel tot in
Liedekerke en Zottegem;

- bediening van de halten Zaventem en Diegem door de treinen die
de luchthaven van Brussel-Nationaal aandoen.

Op 30 mei 1994 werd de dienstverlening op lijn 26 als volgt
geherstructureerd:

- het verzekeren van een nieuwe verbinding Eigenbrakel-Aalst via
Linkebeek - Sint-Job - Boondael - Etterbeek - Leopoldswijk -
Schuman - Bockstael - Jette en Berchem;

- indienststelling van drie pendeltreinen tussen Huizingen en Vil-
voorde. Een van de diensten werd verlengd tot in Mechelen, de
verbinding tussen Huizingen en Halle wordt verzorgd door een
bus omwille van de werken voor de SST.

In verband met de bediening van de halte Sint-Job dient U te
weten dat er behalve een trein per uur tussen Eigenbrakel en Aalst
ook spitstreinen rijden om 07.34,07.56 en 08.33 die Etterbeek, de
Leopoldswijk en Schuman aandoen.

Tussen 7 en 8 uur verzekeren bijgevolg drie treinen de verbinding
tussen de halte Sint-Job en de Leopoldswijk.

Hetzelfde geldt 's avonds, tussen 16ul5 en 17ul5.

Aangezien de vroegere vorm van de lijn een rechtstreekse ver-
binding toeliet tussen de halten van de zuidelijke tak van lijn 26 en
de Ruimte Brussel-Europa en de noordelijke halten van lijn 26 en
Etterbeek, geven de verbindingen die zijn ingevoerd sedert 30 mei
1994 tussen lijn 26 en de nieuwe verbinding Eigenbrakel-Aalst
voorrang aan de bediening van de Ruimte Brussel-Europa vanuit
Huizingen en Vilvoorde.

ont la possibility a St.-Job et a Boondael de se rendre a Alost (attente:
5 minutes) etceux en provenance de Vilvorde (Malines) de se rendre
a Alost (attente: 8 minutes). Dans 1'autre sens, les voyageurs en
provenance d'Alost ont la possibilite d'une correspondance vers
Vilvorde (attente: 7 minutes) et vers Huizingen (attente: 6 minutes).
Par centre, venant de Braine ou y retournant, les correspondances
vers les autres directions supposent une attente d'au moins un quart
d'heure.

On peut se demander sur la base de quelles etudes statistiques de
frequentation des lignes et des arrets, la SNCB a pris ces decisions.

Monsieur Ie ministre dispose-t-il d'informations precises a ce
propos? Comment explique-t-il la decision de la SNCB?

RSponse: J'ai 1'honneurde communiquer a 1'Honorable Membre,
les renseignements suivants:

Les modifications des horaires de la SNCB intervenues Ie 30 mai
dernier finalisent les premieres ameliorations de la desserte ferroviaire
de la Region de Bruxelles-Capitale, decidees par la SNCB sur la base
des travaux de la Task Force, a laquelle est associee la Region de
Bruxelles-Capitale.

Je vous rappelle qu'en mai 1993, plusieurs modifications etaient
deja intervenues:

- prolongement du train IR (Inter-Regional) Binche-Bruxelles
jusqu'aOttignies-Louvain-la-Neuve;

- prolongation du train L (omnibus) Termonde-Bruxellesjusqu'a
Liedekerke et Zottegem;

- desserte des haltes de Zaventem et de Diegem par les trains
desservant 1'aeroport de Bruxelles-National.

Le 30 mai 1994, Ie service sur la ligne 26 a ete restructure comme
suit:

- creation d'une nouvelle liaison Braine-l'Alleud - Alost desservant
Linkebeek - St-Job - Boondael - Etterbeek - Quartier leopold -
Schuman - Bockstael - Jette - Berchem;

- mise en service de trois trains en navette entre Huizingen et
Vilvorde, un des services etant prolonge jusque Malines et la
liaison entre Huizingen et Hal etant assuree par un autobus en
raison des travaux du TGV.

A propos de la desserte de la halte Saint-Job, il faut savoir qu'en
plus du train horaire de la liaison Braine-l'Alleud - Alost, circulent
des trains de pointe a 07.34,07.56 et 08.33 qui desservent Etterbeek,
Quartier leopold et Schuman.

Des lors, trois trains assurent la liaison entre la halte Saint-Job et
le Quartier Leopold entre 7h00 et 8h00.

II en va de meme le soir entre 16hl5et 17hl5.

Etant donne que la configuration anterieure de la ligne autorisait
une liaison directe entre les haltes de la branche Sud de la ligne 26 et
1'Espace Bruxelles-Europe et entre les haltes Nord de la ligne 26 et
Etterbeek, les correspondances etablies depuis le 30 mai 1994 entre
la ligne 26 et la nouvelle liaison Braine-l'Alleud-Alost privilegient la
desserte de 1'Espace Bruxelles-Europe a partir de Huizingen et de
Vilvorde.
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Aangezien net moeilijk is om gelijktijdig verbindingen in te stellen
in alle richtingen, zou de verbetering van de verbindingen voor de
reizigers vanuit Eigenbrakel kunnen worden verbeterd door een
verhoging van de frequenties van de treinen op lijn 26.

Vu les difficultes d'etablir des correspondances dans toutes les
directions simultanement, les correspondances pour les voyageurs
venant de Braine-l'Alleud pourraient etre ameliorees par une aug-
mentation des frequences des trains sur la ligne 26.

Dit wordt gevraagd door het Brussels Hoofdstedelijk Gewest
dat wenst dat lijn 26 wordt uitgebaat door 6 treinen per uur en per
rijrichting. Zo'n exploitatie stemt nagenoeg overeen met deze van
de metro.

C'est ce que demande la Region de Bruxelles-Capitale qui souhaite
que la ligne 26 soit exploitee a raison de 6 trains par heure et par
sens, soit une exploitation proche de celle du metro.

Vraag nr. 497 van de heer Paul Galand d.d. 21 juni 1994 (Fr.):

De veiligheid van de MIVB-werknemers en van de gebruikers.

Minister Thys heeft reeds meermaals een omstandig antwoord
gegevenopdevragendiehemhierovervoor 1990,1991 en 1992 zijn
gesteld. Om mijn vergelijkende studie over verscheidenejaren voort
te zetten, vraag ik de Minister bijgevold me, wat het MIVB-personeel
betreft, de volgende informatie te willen verschaffen:

1. het aantal werkongevallen waarvan de MIVB-arbeiders in 1993
op de werkplaatsen het slachtoffer zijn geweest en de verdeling
van deze ongevallen volgens de werkposten;

2. de ernst en de frequentie van deze werkongevallen in 1993 en de
vergelijkingmet 1992;

3. de bijkomende maatregelen die in 1993 werden getroffen om
deze ongevallen te voorkomen.

Graag vernam ik van de Minister ook hoeveel ongevallen er met
gebruikers werden opgetekend, van hoeveel aanrandingen ze in 1993
het slachtoffer zijn geweest - in de stations van het MIVB-net of
tijdens de ritten, de opsplitsing van deze cijfers volgens de plaatsen
waar deze ongevallen en aanrandingen hebben plaatsgehad en de
vergelijking met de cijfers voor 1992.

Zou de Minister me ook kunnen zeggen ofer inzake de veiligheid
van het personeel en de gebruikers, vergelijkende gegevens bestaan
voor het openbaar vervoersnet in Europa en of men aan de hand
daarvan een balans kan opmaken voorde MIVB?

Antwoord: Wat de veiligheid van de werknemers betreft, zijn
thans geen vergelijkingen met andere netten beschikbaar. Het zou
trouwens zeer moeilijk zijn dergelijke vergelijkingen op significatieve
wijze op te stellen, gelet op de bestaande verschillen tussen de
wetgevingen van de verschillende Staten inzake definitie en bereke-
ning van de arbeidsongevallen.

In de volgende tabellen staan de gevraagde statistieken "arbeids-
ongevallen". Deze statistische tabellen, die uit de interne werkingsge-
gevens van de MIVB komen, worden geregeld verstrekt en van
commentaar voorzien in het Comite voor Veiligheid en Gezondheid
van de maatschappij.

Question n° 497 de M. Paul Galand du 21 juin 1994 (Fr.):

La securite des travailleurs de la STIB et des iisagers.

A plusieurs reprises deja, Ie ministre Thys avait repondu de
facon tres precise et complete aux questions sur ce sujet pour les
annees 1990,1991 et 1992. Pour continuermon etude comparative
sur plusieurs annees, je demande done au ministre de bien vouloir
me transmettre, par rapport au personnel de la STIB:

1. Ie nombre d'accidents de travail dont ont etc victimes les
travailleurs de la STIB en 1993 sur les lieux de travail et la
repartition de ces accidents d'apres les postes de travail;

2. les taux de gravite et de frequence de ces accidents de travail en
1993 et la comparaison avec 1'annee 1992;

3. les mesures complementaires de prevention de ces accidents
prises en 1993.

Je souhaiterais que Ie ministre me communique, pour les usagers,
Ie nombre d'accidents repertories et Ie nombre digressions dont ils
auraient et6 victimes en 1993, dans les stations du reseau de la STIB
ou durant les trajets, ainsi que la ventilation de ces chiffres entre les
lieux de ces accidents et agressions et la comparaison avec les chiffres
de1992.

Pourrais-je savoir egalement s'il y a des donnees comparatives
au point de vue securite des travailleurs et des usagers entre des
reseaux de transport public equivalents en Europe et si elles
permettent de situer Ie niveau de la STIB a ces points de vue?

Reponse: Pour ce qui concerne la securite des travailleurs, des
comparaisons avec d'autres reseaux ne sont actuellement pas
disponibles. Pareilles comparaisons seraient d'ailleurs tres difficiles
^ etablir de facon significative etant donne les divergences existantes
entre les legislations des differentes Etats en matiere de definition et
de calcul des accidents de travail.

Les tableaux ci-dessous reprennent les statistiques "accidents
du travail" demandees. Ces tableaux statistiques, relevant du
fonctionnement interieur de la STIB, sont regulierement commu-
niques et commentes au Comite de Securite et d'Hygiene de la
societe.
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1993
Perman ente

ongeschiktheid
Tijdelijke

ongeschiktheid Totalen
A.O.

zonder T.O.

Bedienden/Employes
Andere werknemers/Autres travailleurs
Exploitatie/Exploitation
Techn. dienst. - R.M./Serv. Techn. M.R.
Techn. dienst. - V.M./Serv. Techn. M.R
Techn. dienst. - diversen/Serv. Techn. - Divers
Adm. diversen/Adm. Diverses
Heel de onderneming/Ensemble de 1'entreprise

Mortels

0
0
0
0
0
0
0
0

Incapacite
permanente

5
20
11
1
6
0
2

25

Incapacite
temporaire

40
507
367
59
74
2
5

547

Totaux

45
527
378
60
80
2
7

572

A.T. n'entrat-
nant pas d'ITT

46
285
126
88
44
19
8

331

Vergelijkingmetdevoorgaandejaren 1991 1992 1993
Frequentiepercentage 91,90 70,61 64,75
Graad van ernst 1,66 1,56 1,05

Comparaison avec les annees precedentes 1991 1992 1993
Tauxde frequence 91,90 70,61 64,75
Tauxdegravite 1,66 1,56 1,05

Elkjaar stelt de dienst Veiligheid - Gezondheid - Ergonomie van
de maatschappij aan net Comite voor Veiligheid - Gezondheid -
Ergonomie een aantal maatregelen voor die de arbeidsvoorwaarden
van de personeelsleden qua veiligheid, gezondheid en ergonomie
kunnen verbeteren.

De dienst VGE heeft talrijke preventieve bezoeken afgelegd op
de werkplaatsen en studies verricht inzake de arbeidsposten. Er
werd voortgewerkt aan de grondige analyse van de aangiften van
arbeidsongevallen. Deze verschillende acties hebben bijgedragen tot
de verhoging van de veiligheid voorde werknemers.

Bovendien heeft de dienst VGE zittingen gehouden en opiei-
dingen gegeven over de veilige werktechnieken.

De gevoerde acties zijn de volgende:

1. Bezoeken

Delta
- Departement onderhoud: revisie van de fiches en stopcontacten

van het net 900V.
- Technische dienst: magazijn van de zware stukken: aanpassing

van vorkheftrucks om tot de hoogste legplank van de rekken te
reiken (hulp voor de goederenbehandeling).

Vast materieel - signalisatie
Verbetering van de veiligheidsmaatregelen in de ploegen die langs

de sporen werken (ploegen signalen).

Rubens
Departement sporen: verbetering van de bescherming van de

machines voorhoutbewerking bij de verhuis naar Demets.

2. Studies en beleid 5^quater

- Studies van de mechanische installaties, machines en werktuigen
bij de aankooponderzoeken in 1992 (inzake veiligheid en
gezondheid van het werk);

- Richtlijnen betreffende het werk voor het veilige gebruik van
deze installaties, machines en werktuigen;

- Studie over en voorstel van verbetering van de individuele
bescherming op basis van het uitgevoerde werk;

- Ergonomische studies van werkposten.

Chaque annee, Ie service de Securite - Hygiene - Ergonomie de la
societe propose au Comite de Securite - Hygiene - Ergonomie un
certain nombre de mesures susceptibles d'ameliorer les conditions
de travail des agents en matiere de securite, d'hygiene et d'ergonomie.

De nombreuses visites de prevention sur les lieux de travail et
des etudes des postes de travail ont ete realisees par Ie service
S.H.E. Une analyse approfondie des declarations d'accidents du
travail a et6 poursuivie. Ces differentes actions ont contribue a une
meilleure securite pour les travailleurs.

De plus, des seances d'information et de formation aux tech-
niques de travail en securite ont ete donnees par Ie service S.H.E,

Les actions entreprises sont les suivantes:

1. Visites

Delta
Departement entretien: revision des fiches et prises du reseau

900V.
Service technique: magasin des pieces lourdes: adaptation de

chariots-elevateurs a fourches pour atteindre Ie haut des rayonnages
(aide a la manutention).

Mat6riel Fixe - Signalisation
Amelioration des mesures de securite des equipes evoluant dans

les voies (equipes signaux).

Rubens
Departement voies: amelioration des protections des machines a

bois lors du demenagement a Demets.

2. Etudes et politique SAquater

- Etudes des installations, machines et outils mecanises lors des
etudes d'achats en 1992 (en matiere de securite et d'hygiene du
travail);

- Consignes de travail pour une utilisation securisante de ces in-
stallations, machines et outils;

- Etude et proposition d'amelioration des protections individuelles
en fonction des travaux effectues;

- Etudes ergonomiques de postes de travail.
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3. Opieiding

Opieiding van nijverheidshelpers (onder meer alle op het net
werkende controleurs hebben deze Opieiding genoten);
Opieiding van bestuurder van vorkheftrucks;
Opieiding van de ploegleden voor eerste interventie bij brand.

Veiligheid in de metro

De analyse van de statistieken inzake aanrandingen in het
gemeenschappelijk vervoer is tamelijk moeilijk, rekening houdend
met de specificiteit van dit soort misdrijfen met de gebruikers van
het openbaar vervoer.

Een reiziger die aangerand wordt, meldt die feiten niet steeds aan
de M.I.V.B. Wanneer hij klacht gaat indienen bij de politie, kan hij
zich wenden tot de bevoegde politiedienst van de plaats waar de
feiten zich hebben voorgedaan, of bij de politic in de gemeente van
zijn woonst.

Sedert 1993 voert een criminologe de volledige analyse uit van de
in de metro gebeurde aanrandingen. In de statistieken die ons dan
worden bezorgd, staan alle klachten die ontvangen werden door de
gemeentelijke politiediensten en de Rijkswachtbrigades van het land.

Een vergelijking van die cijfers met die van 1992 is derhalve niet
mogelijk.

Wanneer men de cijfers vergelijkt van de door de MIVB
opgetekende aanrandingen voor het metronet in 1992 en 1993, stelt
men een daling vast met 3% (135 in plaats van 139). Voor al de
misdrijvensamenisdedalingevenwelgroter(- 15%)(ziebijlage 1).

De instelling van een specifieke rijkswachtbrigade op 1 december
1993 ter vervanging van de Intercommunale Brigade voor Toezicht
in de Metro (IBTM) samengesteld uit gemeentelijke politieagenten,
lijkt gunstig te zijn, hoewel de observatieperiode kort is (een maand).
Op het einde van 1994 zai het interessant zijn de toestand te
analyseren in vergelijking met 1993.

De MIVB zit in een werkgroep die samengesteld is uit dienstchefs
veiligheid van de netten van Rijsel, Lyon, Marseille, Parijs en Reims.
Deze groep komt om de vier maanden bijeen om informatie uit te
wisselen over de veiligheid op de netten en over de antwoorden die
door die maatschappijen gegeven worden op de verschijnselen qua
delinquentie weike aldus vastgesteld worden.

Statistieken van die verschillende netten vergelijken is niet
eenvoudig, aangezien de werkmethoden, de wetgeving en de omgeving
van de onderscheiden netten verschillen.

Toch kan gesteld worden dat de toestand in Brussel gunstig is
inzake de aanrandingen van reizigers. Brussel is het enige net waar
een vermindering opgetekend wordt van het aantal dergelijke
misdrijven. Bovendien worden er in verhouding 3 keer minder aan-
randingen beregistreerd dan in Parijs.

Op het vlak van de aanrandingen van personeelsleden, werd in
1993 een analyse uitgevoerd, doch niet in 1992, waardoor geen
enkele vergelijking gemaakt kan worden.

3. Formation

- Formation de secouristes industriels (tous les contr61eurs
circulant sur Ie reseau ont notamment recu cette formation);

- Formation de conducteurs de chariots-elevateurs ^ fourches;
- Formation des equipiers de premiere intervention contre les

incendies.

La securite dans Ie metro

L'analyse des statistiques d'agression dans les transports en
commun est assez difficile compte tenu de la specificite de ce type
de delit et des utilisateurs des transports en commun.

En effet, un voyageur se faisant agresser n'avertit pas toujours Ie
STIB des faits; De plus, quand il va porter plainte & la police, il peut
s'adresser a la police territorialement competente ou les faits se
sont produits ou ^ la police de la commune de son domicile.

Depuis 1993, une analyse complete des agressions s'etant
deroulees dans Ie metro est realisee par une criminologue. Les
statistiques qui nous sont alors fournies reprennent toutes les
plaintes recues par les polices communales et les Brigades de Gen-
darmerie du pays.

Une comparaison de ces chiffres n'est done pas possible avec
1992.

Si on compare les chiffres des agressions repertoriees par la
STIB pour Ie reseau metro pour 1992 et 1993, on remarque une
diminution de 3% (135 au lieu de 139). Par contre, pourl'ensemble
des delits, la diminution est plus importante (- 15%) (voir annexe
1).

La mise en place Ie l^decembre 1993 d'une Brigade specifique
de gendarmerie en remplacement de la Brigade Intercommunale de
Surveillance du Metro (BISM) composee de policiers communaux
semble avoir ete benefique bien que la periode d'observation soit
courte (un mois). II sera interessant en fin d'annee 1994 d'analyser
la situation en comparaison avec 1993.

La STIB est associee a un groupe de travail compose des chefs
de service de securite des reseaux francais de Lille, Lyon, Marseille,
Paris et Reims. Ce groupe se reunit tous les quatre mois en vue
d'echanger des informations sur la securite des reseaux et sur les
reponses faites par ces societes aux phenomenes de delinquance
ainsi observes.

Comparer des statistiques de ces differentes reseaux n'est pas
aise, les methodes de travail et les legislations des differentes reseaux
n'etant pas les memes.

Neanmoins, on peut affirmer que la situation a Bruxelles est
favorable en ce qui concerne les agressions des voyageurs. En effet,
c'est Ie seui reseau qui enregistre une diminution de ce type de delit.
De plus, il enregistre proportionnellement 3 fois moins digressions
qu'a Paris.

En ce qui concerne les agressions d' agents, une analyse a ete faite
en 1993 et pas en 1992, ce qui empeche toute comparaison.

548
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AANRAND1NG

AGRESSION

1992 1993 Evolutie

Evolution

139 135 - 3 %

(x)99 (x)135 +37%

(x) 23 (x) 82 + 257 %

2.720 2.768 + 2 %

AANRAND1NG PERSONEELSL1D

AGRESSION AGENT

1992 1993 Evolutie

(x)9I (x)69 -24%

(x)47 (x)73 +55%

846 766 - 9 %

Evolution

(x)151

(x)= voor heel het net (x) pour tout Ie reseau

Vraag nr. 506 van mevrouw Magdeleine Willame d.d. 14
September 1994 (Fr.):

Universitaire studies besteld door het kabinet.

Hoeveel studies zijn er per departement bij de verschillende
Belgische universiteiten besteld sinds de oprichting van het Brus-
sels Hoofdstedelijk Gewest?

Bij weike universiteiten, over weike onderwerpen en voor weike
bedragen?

Antwoord: Ik neb de eer om het geachte lid het volgend antwoord
te verstrekken.

Het departement van Openbare Werken, Verkeerswezen en van
de Vernieuwing van afgedankte bedrijfsruimten heeft de volgende
studies aangevraagd bij:

* De "University Catholique de Louvain (U.C.L.)":

1. Opstelling van indicatoren voor de economische prestaties van
de MIVB.
Overeenkomst van 18.10.1990 en aanhangsels.
Professor H. TULKENS - Center for Operations Research and
Econometris (CORE).
Totaal bedrag: 4,18 miljoen BEF.

2. Deskundig onderzoek over de ventilatie van de Leopold II - en
de Reyerstunnel.
Bedrag: 980.000 BEF.

* Met "Centre Europeen de Fiscalite (CEFI)", ontstaan door een
samenwerking op het gebied van het fiscaal onderzoek van de
"University Catholique de Louvain (UCL)" en het "Institut
Catholique des Hautes Etudes Commerciales (ICHEC)":

Studies over de alternatieve financieringwijzen van het openbaar
vervoer in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

Bedrag: 1,255 miljoen BEF.

Question n° 506 de Mme Magdeleine Willame du 14 septembre
1994 (Fr.):

Etudes imiversitaires commandoes par Ie cabinet.

Depuis 1'installation de la Region de Bruxelles-Capitale, combien
d'etudes, departement par departement, ont ete commandees a
differentes universites beiges?

A quelles universites precisement, surquels sujets et pourquels
montants?

Reponse: J'ai 1'honneurdecommuniquer a 1' honorable membre
les elements de reponse suivants.

Le departement des Travaux Publics, Communications et sites
industriels desaffectes a contracte les etudes suivantes:

* Aupres de 1'Universite Catholique de Louvain (U.C.L.):

1. Mise au point d'indicateurs de performances economiques de la
STIB.
Convention du 18.10.1990 et avenants.
professeur H. TULKENS - Center for Operations Research and
Econometrics (CORE).
Montant total: 4,18 M

2. Expertise de la ventilation des tunnels leopold II et Reyers.
Montant: 980.000 F.

* Aupres du Centre Europeen de Fiscalite (CEPI), issu d' une colla-
boration dans le domaine de la recherche fiscale entre 1' Universite
Catholique de Louvain (UCL) et 1'Institut Catholique des Hautes
Etudes Commerciales (ICHEC):

Etude surles modes de financement alternatif des Transports en
Commun dans la Region de Bruxelles-Capitale.

Montant: 1,255 M.
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Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister
belast met Financien, Begroting,

OpenbaarAmbt
en Externe Betrekkingen

Vraag nr. 121 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 9
augustus 1994 (Fr.):

Doorde Europese Unie gefinancierde projecten.

Zou de Staatssecretaris me de lijst kunnen meedelen van de
projecten die uit het PHARE- en TACISprogramma voortspruiten,
of uit andere programma's die gedeeltelijk of helemaal door de
Europese Unie worden gefinancierd en waaraan zijn departement,
alsmede de pararegionale instellingen of de v.z.w.'s die onder zijn
bevoegdheid vallen deelnemen of waarvan deze de opdrachtgever
zijn? Graag vemam ik ook hoe lang deze programma's lopen, alsmede
de bedragen die sedert het begin van deze zittingsperiode toegekend
werden.

Secretaire d'Etat adjoint au Ministre
des Finances, du Budget,
de la Fonction publique

et des Relations exterieures

Question n° 121 de M. Francois Roelants du Vivier du 9 aout
1994 (Fr.):

Projets finances par 1'Union europeenne.

M. Ie secretaire d'Etat peut-il me faire connaitre la liste des
projets ressortissant aux programmes PHARE et TACIS, ainsi qu'aux
autres programmes partiellement ou totalement finances par 1'Union
europeenne, dont son departement ainsi que les pararegionaux ou
a.s.b.l. sous ses competences participent ou sont mattres d'oiuvre
ainsi que la periode d'execution et les montants alloues et ce, depuis
Ie debut de la legislature en cours.

Antwoord: Ik heb de eer het volgende aan het geachte lid mee te
delen:

Het PHARE-programma heeftsinds ditjaar een onderdeel energie
en wordt uitgebreid naar andere Oosteuropese landen. Op mijn
initiatiefwerd een project binnen ECOS:OUVERTURE ingediend
aangaande een samenwerking met Berlijn en Praag op het vlak van
rationeel energiegebruik. ECOS betreft projecten op stedelijk gebied,
terwiji OUVERTURE projecten op regionaal vlak beoogt.

De kostprijs van het voorbereidend werk voor de indiening van
het project Brussel-Berlijn-Praag bedroeg 1.752.125 BEF.

Het geraamde bedrag van het project is 234.752 ECU (ca.
9.390.080 BEF). De toelage vanwege de Europese Unie zou 150.000
ECU (ca. 6.000.000 BEF) bedragen.

Er is geen deelname van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest aan
het TACIS-programma.

Binnen het THERMIE-programma heeft het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest een forfaitaire bijdrage van 3.670.000 BEF
geleverd aan het THERMIE-project "A fluidized bed oxygen en-
riched air biomass gasification CHP plant with an externally fired
evaporative gas turbine cycle" van de Dienst Stromingsmechanica
van de VUB.

Het totale project kost 2.680.124 ECU (ca. 107.204.800 BEF).
De Europese Unie financiert 40 % van deze kosten.

In 1993 vergaderde het Comite van het THERMIE-programma
in Antwerpen. De ENOVER-groep besliste deze vergadering te
financieren. Het aandeel van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest
bedroeg 325.000 BEF.

Binnen het SAVE-programma loopt er een project van de tijdelijke
vereniging Energium 200/Energieloket van Brussel-Hoofdstad
aangaande opieidings- en informatie-activiteiten voor energie-
verantwoordelijken. Het project loopt over 2jaar (1993-1994) en
de totale kort bedraagt 7.095.760 BEF. Het aandeel van het Brus-
sels Hoofdstedelijk Gewest bedraagt bij correcte uitvoering:
4.612.244 BEF.

Reponse: J'ai 1'honneur de donner a 1'honorable membre les
elements de reponse suivants:

Depuis cette annee. Ie programme PHARE a une partie energie
et il a ete elargi a d'autres pays de 1'Europe de 1'Est. A mon initia-
tive un projet a ete introduit au sein d'ECOS:OUVERTURE
concernant une collaboration avec Berlin et Prague sur Ie plan de
1'utilisation rationnelle de 1'energie. ECOS concerne des projets sur
Ie plan urbain tandis qu'OUVERTURE concerne des projets sur Ie
plan regional.

Le cout du travail preparatoire en vue de 1'introduction de ce
projet Bruxelles-Berlin-Prague s'elevaita 1.752.125 FB.

Le montant global du projet a ete evalue a 234.752 ECU (environ
9.390.080 FB). La subvention de la part de 1'Union Europeenne
s'eleverait & 150.000 ECU (environ 6.000.000 FB).

II n'y a pas de participation de la part de la Region de Bruxelles-
Capitale au programme TACIS.

Au sein du programme THERMIE, la Region de Bruxelles-
Capitale a donne une contribution forfaitaire de 3.670.000 FB au
projet THERMIE "A fluidized bed oxygen enriched air biomass
gasification CHP plant with an externally fired evaporative gas
turbine cycle" du Service de la Mecanique des Fluides de la VUB.

Le projet total coute2.680.124 ECU (environ 107.204.800 PB).
L'Union europeenne finance 40 % de ces frais.

En 1993 le Comite du programme THERMIE s'est reuni a Anvers.
le groupe ENOVER a decide de financer cette reunion. La part de la
Region de Bruxelles-Capitale s'elevait a 325.000 FB.

Au sein du programme SAVE il y a en ce moment un projet de
1'association momentanee Energium 2000/Guichet del'Energie de
Bruxelles-Capitale concernant des activites de formation et
d' information pour des responsables energie. Ce projet a une duree
de 2 ans (1993-1994) et le coQt total s'eleve a 7.095.760 FB. La part
de la Region de Bruxelles-Capitale (a condition d'execution correcte):
4.612.244 PB.
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Binnen PASSYS II" was er een cofinanciering tussen de drie
Gewesten voor de deelname van het "Wetenschappelijk en Technisch
Centrum voor het Bouwbedrijf". Het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest leverde de volgende bijdragen:

1989-1991: 2.549.276 BEF
1991-1992: 82.000 BEE

Au sein de "PASSYS II" il y a eu un cofinancement entre les trois
Regions pour la participation du "Centre Scientifique et Technique
de la Construction". La Region de Bruxelles-Capitale a paye les
montants suivants:

1989-1991: 2.549.276 FB
1991-1992: 82.000 FB.
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Datum Vraagnr.

Date Question n°

SOMMAIRE PAR OBJET - ZAAKREGISTER

Voorwerp
iteur

Objet
Auteur

Bladzijde

Page

* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met vooriopig antwoord
** Vraag met antwoord

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

Voorzitter en Minister belast met Ruimtelijke Ordening, de Ondergeschikte Besturen en Tewerkstelling
President et Ministre de 1'Amenagement du Territoire, des Pouvoirs locaux et de 1'Emploi

19.12.1990 241 Bernard Clerfayt o Simultaanvertalmgtijdensgemeenteraden.
Traduction simultanee des debats lors des conseils communaux.

4367

1. 2.1991 262 Jean-Pierre Cornelissen o Vernieuwing van het stadsweefsel. - Subsidies van de Executieve.
Renovation du tissu urbain. - Subventions accordees par 1'Executif.

4367

27. 3.1991

12. 9.1991

8.10.1991

297

369

388

Stephane de Lobkowicz o Organogram van de afdeling informatica in de verschillende gemeenten.
Organigramme du personnel charge du departement de 1'informatique

dans les differentes communes.

Stephane de Lobkowicz * Onderzoeksopdrachten.
Missions d'etudes.

Stephane de Lobkowicz o Vernieuwing alleenstaande gebouwen in St.-Gillis.
Renovation d'immeubles isoles a St.-GiIles.

4367

4351

4367

15.10.1991

11.12.1991

392

418

21. 5. 1992 476

14.10.1992

15. 2.1993

24. 5.1993

24. 6.1993

5. 7.1993

533

593

628

661

Philippe Debry

Walter Vandenbossche

DolfCauwelier

Andre Drouart

Bernard Clerfayt

Jacques Simonet

654 Walter Vandenbossche

Michiel Vandenbussche

o De terugbetaling van de recupereerbare voorschotten inzake stadsver-
nieuwing.

Le remboursement des avances recuperables en matiere de renovation
urbaine.

o Renovatie- en saneringspremies.
Primes ^ la renovation et a I'assainissement.

* Studie- en Onderzoeksopdrachten door externe organisaties.
Etudes et recherches confiees a des organismes exterieurs.

o De gewestelijke subsidies voor de gemeenten.
Les subsides regionaux aux communes.

* De achterstand in het aanbrengen van een nieuwe wegbedekking in de
Notelaarsstraat en in de Ridderschapslaan.

Retard dans le renouvellement du revetement de sol de la rue du Noyer
et de la rue de la Chevalerie.

o De Europese conferentie over de lokale besturen in het nieuwe Brusselse
halfrond.

La conference du Parlement europeen sur les pouvoirs locaux dans le
nouvel hemicyle bruxellois.

o GESCO's. - Tewerkstelling in Brusselse gemeentebesturen. - Taal-
aanhorigheden.

ACS employes dans les communes bruxelloises. - R61e linguistique.

* Toepassing taalwetgeving in de gemeenten van het Brussels Hoofdste-
delijk Gewest. - Aantal geschorste en vernietigde benoemingen.

Application de la loi linguistique dans les communes de la Region de
Bruxelles-Capitale. - Nombre de nominations suspendues et annu-
lees.

4368

4368

4351

4368

4351

4368

4368

4352
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Datum Vraagnr.

Date Question n°
Auteur

Voorwerp

Objet

Bladzijde

Page

* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
** Vraag met antwoord

5. 7.1993 662 Michiel Vandenbussche

5. 7.1993 663 Michiel Vandenbussche

5. 7.1993 664 Michiel Vandenbussche

5. 7.1993 665 Michiel Vandenbussche

3.11.1993 705 OlivierMaingain

15.12.1993 713 Andre Drouart

14.12.1993 716 AlainAdriaens

21.12.1993 719 Annick de Ville
de Goyet

4.11.1993 723 Walter Vandenbossche

22. 2.1994 732 Philippe Smits

9. 3.1994 738 Andre Drouart

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

* Toepassing taalwetgeving in de gemeenten van het Brussels Hoofdste-
delijk Gewest. - Pariteit afdelingschefen hoger op 3! december 1992. 4352

Application de la legislation linguistique dans les communes de la
Region de Bruxelles-Capitale. - Parite chef de division et grades -
superieurs au 31 decembre 1992.

* Toepassing taalwetgeving in de gemeenten van het Brussels Hoofdste-
delijk Gewest. - Gesubsidieerde contractuelen. 4352

Application de la legislation linguistique dans les communes de la
Region de Bruxelles-Capitale. -Contractuels subventionnes.

* Toepassing taalwetgeving in de gemeenten van het Brussels Hoofdste-
delijk Gewest. - Toegang voor niet-Belgen tot betrekkingen bij
gemeentebesturen. 4352

Application de la legislation linguistique dans les communes de la
Region de Bruxelles-Capitaie. - Acces de non-Beiges a des emplois
aux administrations communales.

* Toepassing taalwetgeving in de gemeenten van het Brussels Hoofdste-
delijk Gewest. - Contractuele personeelsleden voor de integratie-
projecten. 4352

Application de la legislation linguistique dans les communes de la
Region de Bruxelles-Capitale. - Membres du personnel contractuels
engages dans Ie cadre de projets d'integration.

* Lijst van de adviescommissies en -raden opgericht bij het departement. 4352
Liste des commissions et conseils consultatifs institues aupres du

departement.

* Analyse van de kosten per sector en per dienst van de gemeenten
uitgevoerd door het Kabinet. 4353

Analyse des couts par secteur et service des communes effectues par Ie
Cabinet.

* Gewestelij ke steun voor de aankoop van leegstaande gebouwen verleend
aanvijf gemeenten. 4353

Aides regionales & 1'acquisition d'immeubles abandonnes accordees a
cinq communes.

* De maatregelen om de culturele functie van de Brusselse bioscopen te
behouden. 4353

Les mesures prises pour maintenir la fonction culturelle des cinemas &
Bruxelles.

* Nieuwe inkomsten 1994 "dode hand" van gebouwen van de federale
overheid. 4353

Nouvelles recettes pour 1994 - "mainmorte" de batiments appartenant
aux autorites federates.

* Huidige werkzaamheden van de adviesraad voor alle gehandicapten en
mogel ijke subsidies van de gemeenten. 4353

Travaux en cours du "Conseil consultatif concernant tous les handica-
pes" et possibility de subsides en provenance des communes.

* De huurprijzen van de woningen die de gemeente toebehoren en die
vernieuwd werden ten laste van het Gewest. 4353

Prix des loyers dans les logements des communes renoves & charge de
la Region.
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Datum Vraag nr.

Date Question n°
Auteur

Voorwerp

Objet

Bladzijde

Page

* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
** Vraag met antwoord

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

10. 3.1994 739 Walter Vandenbossche * Toename van de vraag aan spoedadviezen aan de Raad van State.
Augmentation des demandes d'avis adressees au Conseil d'Etat selon

la procedure d'urgence.

17. 3.1994 742 Walter Vandenbossche * Aantal gehandicapten tewerkgesteld in het departement van de Minister-
Voorzitter.

Nombre de handicapes employes dans Ie departement du ministre-
president.

22. 3.1994 744 Walter Vandenbossche * Informatiecampagnes van het departement.
Campagnes d'information du departement.

4354

4354

4354

15.4.1994 749 MarieNagy

30. 5.1994 756 MarieNagy

18. 5.1994 760 Philippe Debry

o Door Schaarbeek aangevraagde stedebouwkundige vergunning voor de
bouw van een politiecommissariaat.

Permis d'urbamsme introduit par Schaerbeek en vue de la construction
d'un commissariat de police.

* Inkomensverlies voor de Havenmaatschappij door de verandering van
bestemming van het Beco-dok.

Le manque a gagner pour la Societe du Port entrame par Ie changement
d'affectation du Bassin Beco.

* Noodzaak tot het opstellen van een bijzonder bestemmingsplan alvorens
een gebied met minimumprogramma te urbaniseren.

Necessite d'elaborer un PPAS avant d'urbaniser une ZPM.

4368

4354

4354

26. 5.1994 763 Walter Vandenbossche * Leegstaandelandbouwbedrijven.-Bewoningendoorniet-landbouwers.
Exploitations agricoles inoccupees - Occupation par des non-agricul-

teurs.

4354

9. 6.1994 764 Andre Drouart

14.7.1994 771 Andre Drouart

* De veiligheid rond het metrostation Clemenceau.
La securite aux alentours de la station de metro Clemenceau.

0 f V f De subsidies aan de v.z.w.'s.
-~- — Les subventions aux a.s.b.l.

4354

4369

19. 7.1994 772 Stephane de Lobkowicz * Bestemming van de originelen van de stripverhalen uitgegeven door het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

Affectation des originaux des bandes dessinees editees a 1'initiative de la
Region de Bruxelles-Capitale.

4355

12. 9.1994 775 Francois Roelants
duVivier

* Bezoek van de Voorzitter van het Europees Parlement.
Visite du President du Parlement europeen.

4355

13.9.1994 776 Michel Duponcelle ** Gebruik van de term «0utplacement» door de BGDA.
m - i 0 ' , i. »,. Utilisation du terme «0utplacement» a 1'ORBEM.ns^waJie*-̂  w t̂o,\̂ » .̂

14. 7.1994 777 (^drc-'Droaart 0 Universitaire studies besteld door het kabinet.
Etudes universitaires commandees par le cabinet.

4372

4369

14. 9.1994 778 Andre Drouart

20.9.1994 779 Andre Drouart

** Het project voor stadsvernieuwing «Jorez-De Bruyne» van de GOMB.
Le projet de renovation urbaine «Jorez-De Bruyne» opere par la SDRB.

** De financiele bijdragen van het Gewest aan de gemeentepolities.
L'intervention financiere de la Region en faveur des polices communales.

4373

4374
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Datum Vraagnr.

Date Question n°
Auteur

Voorwerp

Objet

Bladzijde

Page

* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
** Vraag met antwoord
26. 9.1994 780 Evelyne Huytebroeck

26. 9.1994 781 Evelyne Huytebroeck

19. 7.1994 782 DolfCauwelier

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

** Nieuwe projecten voor de socio-professionele inschakeling in het kader
van de samenwerking Gewest-BGDA. 4374

Nouveaux projets d'insertion socio-professionnelle dans Ie cadre du
partenariat Region-ORBEM.

** Begeleidingsplanvoordewerklozen. 4375
Plan d'Accompagnement des Ch6meurs.

* De activiteiten van het «gewestelijk Begeleidingscomite Ruimte Brussel-
Europa». 4355

Les activites du «Comite d'accompagnement regional Espace Bruxelles-
Europe».

Minister belast met Financien, Begroting, Openbaar Ambt en Externe Betrekkingen
Ministre des Finances, du Budget, de la Fonction publique et des Relations exterieures

6. 5.1994

14. 7.1994

19. 7.1994

25. 8.1994

21.10.1994

242

249

Philippe Debry

Andre Drouart

250 Eric Andre

254 Walter Vandenbossche

14. 9.1994 255 MagdeleineWilIame

257 Walter vandenbossche

0 Ordonnantie betreffende de vervreemding van onroerende domeingoe-
deren - Afwijking van de regel van de meestbiedende - Inventaris
van het onroerend vermogen van het Gewest.

Ordonnance relative a 1'alienation d'immeubles domaniaux - Derogation a
la regle du plus offrant- Inventaire du patrimoine immobilier regional.

* De subsidies aan de v.z.w.'s.
Subventions aux a.s.b.l.

0 Ministerie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest - Vacante betrekkingen
van adjunct-secretaris-generaal, directeur-generaal en inspecteur-
generaal - Oproep tot de kandidaten.

Ministere de la Region de Bruxelles-Capitale - Emplois vacants de
secretaire general-adjoint, de directeur general et d'inspecteur general -
appels aux candidatures.

** Veroordelingen door het ministerie opgelopen.
Condamnations encourues par Ie ministere.

* Universitaire studies besteld door het kabinet.
Etudes universitaires commandees par Ie cabinet.

0 Veroordelingen door het ministerie opgelopen.
Condamnations encourues par Ie ministere.

Minister belast met Huisvesting, Leefmilieu, Natuurbehoud en Waterbeleid
Ministre du Logement, de 1'Environnement, de la Conservation de la Nature et de la Politique de 1'Eau

29. 1.1992 124

24. 9.1992 174

Francois Roelants * Aanmoediging van het gebruik van zonneenergie in nieuwe gebouwen.
du Vivier Promotion de 1'utilisation de 1'energie solaire dans les nouvelles con-

structions.

Francois Roelants * Installatie van regenwaterputten bij nieuwbouw.
du Vivier Installation de citernes d'eau de pluie pour les nouvelles constructions.
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Datum Vraag nr.

Date Question n°
Auteur

Voorwerp

Objet

Bladzijde

Page

* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
** Vraag met antwoord
21. 6.1993 265 AlainAdriaens

30. 6.1993 271 AlainAdriaens

21.10.1993 284 DolfCauwelier

4. 2.1994 294 Walter Vandenbossche

9. 3.1994 302 DolfCauwelier

10. 3.1994 307 SimonneCreyf

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

* Aantal afbraken en constructies van woongebouwen in het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest. 4356

Nombre de demolitions et de constructions de batiments residentiels
en Region de Bruxelles-Capitale.

* De recycling van de banden in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. 4357
Recyclage de pneus en Region de Bruxelles-Capitale.

* Uitdrijvingen uit sociale woningen wegens niet-betaling van de huur. 4357
Expulsion de logements sociaux en raison du non-paiement du loyer.

* Aanduiding van kwetsbare zones in het kader van de Europese
nitraatrichtlijn. 4357

Designation de zones vulnerables dans Ie cadre de la directive
europeenne concernant les nitrates.

* Europese verordening inzake het milieuauditsysteem - uitwerking van
de bijiagen en bevoegdheid van de gewesten. 4357

Reglement europeen relatif au systeme d'audits environnementaux -
elaboration des annexes et competence des Regions.

** Uitvoering Europese richtlijn 91/271 betreffende de zuivering van
stedelijk afvalwater. 4377

Mise en oeuvre de la directive europeenne 91/271 relative au traitement
des eaux urbaines residuaires.

16. 3.1994 308 SimonneCreyf * Overzicht van de leegstaande woningen in Sint-Lambrechts-Woluwe
en Sint-Pieters-Woluwe. 4357

Releve des logements inoccupes a Woluwe-Saint-Lambert et a Woluwe-
Saint-Pierre.

16. 3.1994 309 Walter Vandenbosssche

23. 3.1994 315 Marc Cools

11. 5.1994 326 Brigitte Grouwels

7. 6.1994 328 Philippe Debry

7.6.1994 329 Andre Drouart

15. 6.1994 332 Walter Vandenbossche

* Aantal gehandicapten tewerkgesteld in het departement van de minis-
ter. 4357

Nombre de handicapes employes dans Ie departement du ministre.

* Vrijstelling - om sociale redenen - van de terugbetaling van de huisves-
tingspremie. 4358

Exemption du remboursement de la prime de logement pour raisons
sociales.

0 Evolutie van de kostprijs van nieuwe sociale woningen. 4370
Evolution du cout des nouveaux logements sociaux.

* Gevolgen van de overname, door het Gewest, van de provinciale
bevoegdheden inzake sociale huis vesting. 4358

Reprise par la Region des competences provinciales en matiere de
logement social.

* Het gevolg dat wordt gegeven aan een klacht die bij het BIM werd
ingediend. 4358

Suivi d'une plainte adressee a 1'IBGE.

* Europees milieuagentschap. Samenwerkingsakkoord tussen de gewesten
en de federale regering. 4353

Agence europeenne pour 1'environnement. Accord de cooperation entre
les regions et Ie gouvernement federal.
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Datum Vraagnr.

Date Question n°
Auteur

Voorwerp

Objet

Bladzijde

Page

* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
** Vraag met antwoord

21. 6.1994 333 SimonneCreyf

14. 7.1994 335 Andre Drouart

18. 7.1994 336 MarieNagy

9. 8.1994 337 Francois Roelants
du Vivier

2. 9.1994 338 Stephane de Lobkowicz

2. 9.1994 339 MarieNagy

5. 9.1994 340 Evelyne Huytebroeck

14. 9.1994 341 Magdeleine Willame

5.10.1994 342 MarieNagy

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

* Afvalstoffen afkomstig van de zorgenverlening. 4358
Dechets hospitaliers.

** De subsidies aan de v.z.w.'s. 4377
Subventions aux a.s.b.I.

* De woonplaats van de leden van de adviescommissies. 4358
Lieu de domiciliation des membres des commissions consultatives.

* Door de Europese Unie gefinancierde projecten. 4358
Projets finances par 1'Union europeenne.

* VernietigingvandekraaieninhetZonienwoud. 4359
Destruction des corneilles en Foret de Soignes.

* Samenwerkingsovereenkomst inzake het toezicht op emissies in de lucht
en op de strukturering van de gegevens, tussen het Hoofdstedelijk,
Vlaams en Waals Gewest. 4359

Accord de cooperation entre la Region bruxelloise, flamande et wallonne
en matiere de surveillance des emissions atmospheriques et de structu-
ration des donnees.

* SaneringvanhetCarcoketerreinenzijnnieuwebestemming. 4359
L'assainissement du site de Carcoke et sa reaffectation.

* Universitaire studies besteld door het kabinet. 4359
Etudes universitaires commandees par Ie cabinet.

* De werking van het Milieucollege. 4359
Le tbnctionnement du college d'environnement.

21. 2.1994 155 Francois Roelants
du Vivier

19. 1.1994 157 PaulGaland

22. 3.1994 161 Walter Vandenbossche

26. 5.1994 170 PaulGaland

14. 7.1994 173 Andre Drouart

Minister belast met Economic
Ministre de 1'Economie

* Hulpregeling voor de bevordering van het gebruik van hernieuwbare
energieen.

Regime d'aides favorisant 1'utilisation d'energies renouvelables.

* Projekt Auditforum - De vermindering van de administratieve forma-
liteiten voor de zeifstandigen en de KMO's.

Projet Auditforum - Diminution des formalites administratives pour
les independants et les PME.

** Informatiecampagnes van het departement.
Campagnes d'information du departement.

* De gevolgen voor de ondememingen van het gewest van het satelliet-
programmaSPOT4.

Les retombees pour les entreprises de la Region du programme satel-
lite SPOT 4.

* De subsidies aan de v.z.w.'s.
Subventions aux a.s.b.I.
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Datum Vraagnr.

Date Question n°
Auteur

Voorwerp

Objet

BladziJde

Page

* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
** Vraag met antwoord

29. 7.1994 174 Francois Roelants
du Vivier

9, 8.1994 175 Francois Roelants
du Vivier

14. 9.1994 176 Magdeleine Willame

5.10.1994 177 PaulGaland

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

* N.v. Isy Brachot in liquidatie.
Liquidation de la s.a. Isy Brachot.

* Door de Europese Unie gefinancierde projecten.
Projets finances par 1'Union europeenne.

** Universitaire studies besteld door het kabinet.
Etudes universitaires commandees par Ie cabinet.

* Het project voor de bouw van een agro-industrieel park gemtegreerd op
het Kemiraterrein en de duurzame ontwikkeling.

Projet de developpement d'un pare agro-industriel integre sur Ie site de
Kemira et Ie developpement durable.

4360

4360

4380

4361

Minister belast met Openbare Werken, Verkeer en de Vernieuwing van Afgedankte Bedrijfsruimten
Ministre des Travaux publics des Communications et de la Renovation

des Sites d'Activites economiques desaffectes

30. 3.1994 468 Walter Vandenbossche * Toename van de vraag aan spoedadviezen aan de Raad van State.
Augmentation des demandes d'avis adressees au Conseil d'Etat selon

la procedure d' urgence.

4361

15. 4.1994 483 Brigitte Grouwels

19.4.1994 485 Thierry de Looz-
Corswarem

20. 4.1994 487 Jacques Simonet

5. 7.1994 496 OlivierMaingain

21. 6.1994 497 PaulGaland

11. 7.1994 498 Andre Drouart

9. 8.1994 501 Francois Roelants
du Vivier

2. 9.1994 502 Bernard Guillaume

12. 9.1994 504 Jacques Simonet

0 Leegstaande gebouwen onder de bevoegdheid van de Minister.
Batiments inoccupes relevant de la competence du ministre.

* Bedrag van de honoraria betaald aan de advocaten en aan dejuridische
adviesbureaus sedert 1989.

Montant des honoraires payes aux avocats et bureaux juridiques depuis
1989.

0 Werken ter versteviging van de Gerijbrug voor de komst van de HST.
Travaux de renforcement du pont du Charroi pour 1'arrivee du TGV.

** Herorganisatie van de uurregeling op de Brusselse lijnen van de NMBS.
Reorganisation des cadences horaires sur les lignes bruxelloises de la

SNCB.

** De veiligheid van de MIVB-werknemers en van de gebruikers.
La securite des travailleurs de la STIB et des usagers.

* De subsidies aan de v.z.w.'s.
Les subventions aux a.s.b.l.

* Door de Europese Unie gefinancierde projecten.
Projets finances par 1'Union europeenne.

* De bovengrondse aanleg van het Jamblinne de Meux-plein en de verkeers-
hinder als gevolg van het uitschakelen van de verkeerslichten.

L'amenagement en surface de la place de Jamblinne de Meux et les pertur-
bations de la circulation engendrees par 1'arret des feux de signalisation?

* Afrit nr. 14 van de ring.
Sortie n° 14 du ring.

4370

4361

4370

4381

4383

4362

4362

4362

4362
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* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
** Vraag met antwoord

14. 9.1994 506 Magdeleine Willame

20. 9.1994 507 PaulGaland

26. 9.1994 508 Francois Roelants
du Vivier

26. 9.1994 509 Francois Roelants
du Vivier

27.9.1994 510 Andre Drouart

27. 9.1994 511 PaulGaland

5.10.1994 512 Andre Drouart

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

** Universitaire studies besteld door het kabinet. 4386
Etudes universitaire commandees par Ie cabinet.

* Overleg tussen het Hoofdstedelijk en Waals Gewest over de studie van
de ULB over de mobiliteit in Waals-Brabant. 4362

Concertation entre les Regions bruxelloise et wallone de 1'ULB sur la
mobilite en Brabant wallon.

* Schoolabonnementen - intergewestelijke tariefbepaling. 4352
Abonnements scolaires - tarification interregionale.

* Studie van de Sofretu over het GEN - besluiten. 4363
Etude de la Sofretu sur Ie RER - conclusions.

* Gemeenschappelijk tarief voor de aanvullende MTB-abonnementen. 4363
L'integration tarifaire pour des abonnements MTB complementaires.

* Debeschadiging van dewegen door overlagen voertuigen. 4363
Degradation des routes due aux vehicules surcharge's.

* VerhuringvangebouwenvandeMIVB. 4354
La location de locaux de la STIB.

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister-Voorzitter
Secretaire d'Etat adjoint au Ministre-President

18.11.1993

25. 3.1994

26. 4.1994

119 Walter Vandenbossche

17. 3.1994 128 Walter Vandenbossche

17. 3.1994 129 Jan De Berlangeer

22. 3.1994 131 Walter Vandenbossche

132 Marie Nagy

136 Marie Nagy

30. 5.1994 138 JeanDemannez

* Bedrag aan erelonen betaald aan advokaten.
Montant des honoraires payes a des avocats.

* Aantal gehandicapten tewerkgesteld in het departement van de Staats-
secretaris.

Nombre de handicapes employes dans Ie departement du secretaire
d'Etat.

0 Maatregelen t.a.v. het negatieve internationale imago van Brussel inzake
stadsreinheid.

Mesures concernant 1'image de marque negative dont souffre Bruxelles,
au plan international, en matiere de propret6 publique.

* Informatiecampagnes van het departement.
Campagnes d'information du departement.

* Beroep bij het stedebouwkundig college.
Information en matiere de recours au College d'urbanisme.

0 Stedebouwkundige vergunningen en attesten voor hotel projecten afge-
geven tussen l jul i 1989 en 17juli 1991.

Permis et certificats d'urbanisme accordes a des projets d'hotels entre
Ie l^uillet 1989 et Ie 17juillet 1991.

0 Bouw van een centraal politiecommissariaat in Schaarbeek.
Construction d'un commissariat central de police a Schaerbeek.
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* Vraag zonder antwoord * Question sans reponse
0 Vraag met voorlopig antwoord ° Question avec reponse provisoire
** Vraag met antwoord ** Question avec reponse

15.4.1994 140 Marie Nagy ° Door Schaarbeek aangevraagde stedebouwkundige vergunning voor de
bouw van een politiecommissariaat. 4371

Permis d'urbanisme introduit par Schaerbeek en vue de la construction
d'un commissariat de police.

3. 6.1994 142 Philippe Debry ° Toegekendeverkavelingsvergunningen. 4371
Permis de lotir octroyes.

18.7.1994 148 Stephane de Lobkowicz * Draagtassen van de grootwarenhuizen voor het huishoudafval. 4365
Sacs de caisse des grandes surfaces pour la collecte des dechets menagers.

18.7.1994 149 Stephane de Lobkowicz * Grootte, kwaliteit en prijs van de huisvuilzakken. 4365
Taille, qualite et prix des sacs pour la collecte des dechets menagers.

29.7.1994 150 Marc Cools * De conformiteit van de vuilniszakken voor de selectieve ophalingen. 4365
Conformite des sacs poubelles pour les collectes selectives.

9. 8.1994 151 Stephane de Lobkowicz * Bestemming van deoriginelen van de stripverhalen uitgegeven door het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest. 4365

Affectation des originaux des bandes dessinees editees a 1'initiative de la
Region de Bruxelles-Capitale.

9. 8.1994 152 Francois Roelants * Door de Europese Unie gefinancierde projecten. 4365
du Vivier Projets finances par 1'Union europeenne.

14.9.1994 153 Magdeleine Willame * Universitaire studies besteld door het kabinet. 4365
Etudes universitaires commandees par Ie cabinet.

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister belast met Financien, Begroting,
Openbaar Ambt en Externe Betrekkingen

Secretaire d'Etat adjoint au
Ministre des Finances, du budget de la Fonction publique et des Relations exterieures

9. 8.1994 121 Frangois Roelants ** Door de Europese Unie gefinancierde projecten.
du Vivier Projets finances par 1'Union europeenne.

14.9.1994 122 Magdeleine Willame * Universitaire studies besteld door het kabinet.
Etudes universitaires commandees par ie cabinet.

4387

4366

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister belast met Huisvesting
Lee&nilieu, Natuurbehoud en Waterbeleid

Secretaire d'Etat adjoint au Ministre du Logement, de 1'Enviroiuiement,
de la Conservation de la Nature et de la Politique de 1'Eau

25. 6.1993 85 RobertGarcia * VergunningenafgeleverdencontroIesuitgevoerddoorhetBIM.
Autorisations accordees et contr61es effectues par 1'IBGE.

4366
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* Vraagzonderantwoord * Question sans reponse
0 Vraag met voorlopig antwoord 0 Question avec reponse provisoire
** Vraag met antwoord ** Question avec reponse

27.6.1991 184 Willem Draps * Achterstal in de behandeling van de dossiers commodo-incommodo bij
gebrek aan voldoende personeel voor de Leefmilieu-administratie. 4366

Retard dans Ie traitement des dossiers commodo-incommodo, faute de
personnel suffisant a 1'administration de 1'environnement.

25.10.1991 213 Charles Huygens * Klachten over de firma Cebelor in Ganshoren. 4366
PIaintes au sujet de la firme Cebelor a Ganshoren.

25.7.1994 310 Marc Cools ° De bescherming en de restauratie van de twee Meudonpaviljoenen. 4371
Le classement et la restauration des deux pavilions «Meudon».
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